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De soos verzorgt wekelijks een 
gezellige avond voor mensen met 
een verstandelijke beperking. 
Burgemeester Maarten Divendal 
speldde de twee vrouwen uit Vinke-
veen de koninklijke onderscheiding 

op tijdens een feestavond van
De Cirkel in De Willisstee. Soos De 
Cirkel bestaat 35 jaar. In april 1988 
nam een aantal vrijwilligers het
initiatief om wekelijks een gezellige 
avond voor verstandelijk gehandi-

capten uit de regio te organiseren. 
Wekelijks worden op dinsdag,
met uitzondering van de zomer-
maanden, tal van activiteiten
georganiseerd, variërend van knut-
selen tot disco- en bingo-avonden 
en het doen van (gezelschaps-)
spellen. In de loop der jaren is
het steeds drukker geworden en 
groeide het aantal deelnemers van 
twintig naar ongeveer zeventig.

De Ronde Venen - Joke van der Griend en Map Spaargaren hebben 
vrijdag 21 april een koninklijke onderscheiding ontvangen. Zij zijn 
benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. Beiden zetten zich al 
ruim dertig jaar actief in voor soos De Cirkel.

Koninklijke onderscheiding voor 
twee vrijwilligers soos De Cirkel

De Ronde Venen - De gemeenteraad 
stemde vorige week in met het beleids-
plan ‘Grootschalige zonnevelden’. De 
gemeente wil in 2050 klimaatneutraal 
zijn (CO2-neutraal) en dan net zoveel 
energie duurzaam opwekken als in de 
gemeente gebruikt wordt. Deels kan 
die benodigde energie worden opge-
wekt met zonnepanelen op daken en 
innovatieve technieken. Voor het res-
terende deel zijn zonnevelden nodig 
want het beleid van de gemeente is:
De Ronde Venen biedt geen ruimte 
voor hoge windturbines. In het beleids-
plan staat waar en onder welke voor-

waarden zonnevelden kunnen worden 
aangelegd. Ook staat er in waar initia-
tiefnemers op moeten letten, zoals 
regels voor de bescherming van weide-
vogels of (toekomstige) natuur. Het 
moet ook makkelijker worden om 
zonnevelden aan te leggen. Na het 
succesvol doorlopen van de ruimtelijke 
procedure zal een omgevingsvergun-
ning worden verleend voor de bouw
en het in gebruik nemen van een 
zonneveld. Tot 2030 zal het gaan om 
het verlenen van vergunningen voor 
een totale oppervlakte van 95 hectare 
aan zonnevelden.

Financiële risico’s
De initiatiefnemers van een zonneveld 
zijn al bij de planontwikkeling en voor-
afgaand aan de exploitatie van een 
zonneveld � nancieel risicodrager. Dat 
kan al gauw oplopen tot een bedrag 
van honderdduizend euro. Dat komt 
omdat de voorbereidingskosten van 
de gemeente al vooraf in rekening 
worden gebracht. Volgens CDA-
raadslid Coos Brouwer zou in het 
beleidsplan onvoldoende naar voren 
komen dat de gemeente wil dat juist 
inwoners via lokale energiecoöperaties 
actief betrokken worden en gaan deel-
nemen aan de opwekking van zonne-
energie. En dat terwijl de gemeente er 
voorstander van is dat inwoners opti-
maal � nancieel kunnen participeren. 
Grootschalige zonnevelden zouden 
voor minstens 50 procent eigendom 
moeten zijn en blijven van lokaal 
opgerichte energiecoöperaties. Zo 
zouden de opbrengsten van lokale 
zonneveldprojecten lokaal blijven
en niet ten goede komen van grote, 
commerciële ‘energiecowboys’,
zonder binding met de gemeente.

Hoogtepunt
Het absolute hoogtepunt van de acti-
viteiten van De Cirkel is de playback-
show die elke twee jaar wordt 
gehouden. Vrijdagavond 21 april 
stond deze opnieuw op het 
programma tijdens een feestavond 
die in het teken stond van het 35-jarig 
bestaan van soos De Cirkel. Joke van 
der Griend-van den Berg (1942) en 
Map Spaargaren-Westerink (1947)
zijn altijd aanwezig op de avonden 
van soos De Cirkel. Joke verzorgt de 
inwendige mens met ko�  e, limonade 
en koekjes en Map coördineert de 
creatieve activiteiten. Gezamenlijk 

verzorgen ze de catering en regelen 
ze de inkopen. Vooral bij de playback-
show hebben ze een grote inbreng. 
Zij zorgen, samen met andere vrijwil-
ligers, voor de aankleding van de 
deelnemers en de begeleiding naar 
en op het podium. Dit doen zij altijd 
met het grootste geduld en vriende-
lijkheid. Map Spaargaren zet zich 
daarnaast ook al ruim 20 jaar in voor 
de Zonnebloem. Ze begeleidt activi-
teiten, bezoekt leden thuis en brengt 
presentjes rond. Daarnaast heeft ze 
inbreng in vergaderingen en enthou-
siasmeert en stimuleert zij de activi-
teiten van de vereniging.

Dankzij motie CDA krijgen ook particulieren 
kans op deelname zonnevelden

Motie
Coos Brouwer (CDA) beoogde met
het indienen van een motie tot een 
andere regeling te komen dan in het 
beleidsplan stond. De fractie van LEF 
was mede-indiener van de motie. 
Brouwer wilde dat initiatieven van 
inwoners daadwerkelijk ondersteund 
zouden worden. In � nancieel opzicht 
moest het een stuk gemakkelijker 
worden om als inwonerscoöperatie 
een zonneveld aan te leggen. Het 
CDA wilde voorkomen dat juist de 
eigen inwoners zouden afhaken in de 
participatie vanwege grote � nanciële 
risico’s voor lokale energiecoöpe-
raties.

Wethouder positief
Het CDA droeg, met steun van LEF, 
het college op om de bestaande 
� nanciële regelgeving aan te passen. 
Zo zouden energiecoöperaties, opge-
richt door en bestaande uit participe-
rende inwoners, na het verlenen van 
een vergunning slechts 20 procent 
van de totale gemeentelijke kosten 
hoeven te betalen. De betaling van de 
resterende 80 procent zou dan plaats-
vinden nadat het zonneveld daad-
werkelijk in gebruik was genomen. 
Wethouder Cees van Uden was bereid 
een positieve uitleg te geven aan de 

ingediende motie. Zo haalde hij over-
tuigend de twijfel bij andere fracties 
weg in hun aarzeling de motie 
steunen. De motie kreeg uiteindelijk 
de steun van alle raadsleden. 

Geen bevoordeling
Coos Brouwer: “Met deze regeling
laat de gemeente zien initiatieven van 
inwonerscoöperaties daadwerkelijk
te ondersteunen. Ik ben blij met die 
actieve houding van de wethouder en 
de regie in het stimuleren van lokale 
participatie. Van bevoordeling ten 
opzichte van commerciële partijen is 
geen sprake, omdat de hoogte van de 
legeskosten voor beide uiteindelijk 
gelijk is.”

Coos Brouwer (CDA)
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EXCURSIE

Vogelexcursie
Nachtegalen
Regio - Op Koningsdag, donderdag 
27 april 2023 organiseert de vogel-
werkgroep van IVN De Ronde Venen 
en Uithoorn een nachtegalen-
excursie in de Amsterdamse Water-
leidingduinen. Bijna iedereen heeft 
wel eens gehoord over de fabel-
achtige zangkwaliteiten van de 
nachtegaal. Slechts weinigen 
hebben ‘m ook gezien. Halverwege 
april arriveert de nachtegaal uit 
Afrika en laat zijn zang uitbundig 
horen. De mannetjes komen als 
eerste om zich van het broedgebied 
van vorig jaar te verzekeren. Daarna 
zingen zij de vrouwtjes, die later 
komen, zogezegd uit de lucht.

Andere zangvogels
We gaan ook andere zangvogels 
zoeken en op zang proberen te 
lokaliseren. De Gekraagde Rood-
staart bijvoorbeeld, mooi gekleurd, 
omdat hij als holenbroeder geen 
schutkleur nodig heeft. Hij komt 
juist in de duinen veel voor. Andere 
te verwachten waarnemingen zijn: 
Boomleeuwerik, Tuin�uiter, Braam-
sluiper, Bonte Specht, en niet te 
vergeten de Sprinkhaanzanger. 
Tijdens de wandeling kan ook de 
zandhagedis zich laten zien. Natuur-
lijk krijgen we damherten, reeën of 
mogelijk een vos in de kijker. De 
locatie zijn de Amsterdamse 
Waterleidingduinen.

Verzamelen
Om 06.30 uur als u mee wil rijden, 
verzamelen op de parkeerplaats 
hoek Vuurlijn en Watsonweg te 
Uithoorn. Gaat u rechtstreeks?
Ze starten om 07.15 uur bij de 
ingang Waterleidingduinen, bij 
Pannenkoekenhuis ‘t Panneland, 
Vogelenzangseduinweg 4 te Voge-
lenzang. Tussen 13.00 en 14.00 uur 
zijn ze weer terug. Meenemen: een 
verrekijker, brood of iets anders te 
eten en iets te drinken. Trek water-
dichte schoenen of laarzen aan. 
Mocht de excursie vanwege slecht 
weer niet doorgaan, dan ontvangt
u vooraf bericht.
Deze IVN excursie is gratis. Bij de 
Amsterdamse Waterleidingduinen 
dient u een parkeer- en toegangs-
kaart te kopen. Automaat, alleen 
met pin te betalen. Aanmelden via:
www.ivn.nl/afdeling/de-ronde-
venen-uithoorn/natuuractiviteiten/
vogelexcursie-nachtegalen.

Foto: R. Burgmeijer.

Uithoorn - Op maandagavond
1 mei zijn inwoners van Uithoorn
en De Kwakel uitgenodigd om te 
komen eten bij restaurant Jason, 
Asian Cuisine, aan het Zijdelwaard-
plein 77 in Uithoorn. Meldt u aan
via de website: www.samenaande
amstel.nl. Inloop vanaf 17.45 uur.
U bent van harte welkom ongeacht 
de leeftijd.
‘Samen aan de Amstel’ heeft tot 
doel de sociale verbondenheid 
tussen inwoners te versterken en
in beeld te brengen. Eén van de 
projecten is:  ‘Koken aan de Amstel’. 
Kent u nog iemand die een samen-
zijn nodig heeft? Maak dat dan 
kenbaar via de website. Elke bijeen-
komst eten een aantal personen 
mee op kosten van de stichting.

Samen aan de
Amstel bij Jason

Regio - Kinderen op Uithoornse 
basisscholen hebben een leerachter-
stand van drie maanden in vergelij-
king met leeftijdgenootjes in de rest 
van het land. Dat blijkt uit onderzoek 
van de GGD naar de e�ecten van 
Schiphol. Ook hebben kinderen in 
Uithoorn meer dan gemiddeld 
astmatische klachten en heeft het 
geluid van nachtvluchten, ook al 
word je er niet wakker van, een
negatief e�ect op de gezondheid. 
Terecht maken veel inwoners van 
Uithoorn en De Kwakel zich zorgen 
over de e�ecten van Schiphol op
hun gezondheid. De conclusies van 
de GGD tonen aan dat die groot zijn. 
Wil je meedenken en praten hoe het 
leefklimaat kan worden verbeterd? 
Sluit je dan aan bij de stichting PUSH 
of een andere (bewoners)organisatie 
die meedoet aan de Maatschappe-
lijke Raad Schiphol.

E�ecten van Schiphol
In de Maatschappelijke Raad Schiphol 
(MRS) geven zowel bewoners als 
maatschappelijke organisaties 
gevraagd en ongevraagd advies over 
het verbeteren van het leefklimaat 
rond Schiphol, zoals het terugdringen 
van geluidsoverlast en vermindering 
luchtvervuiling. Het is belangrijk dat 
inwoners hun stem laten horen in de 
MRS. Zij hebben tenslotte elke dag 
met de e�ecten van Schiphol te 
maken. De MRS is de opvolger van
de Omgevingsraad Schiphol (ORS) en 
geeft bewoners een betere positie 
om invloed uit te oefenen op Schip-
hol. Naast bewonersvertegenwoordi-
gers zitten er ook experts in de MRS. 
Zij adviseren de bewoners over

zaken als geluid, �jnstof, techniek en 
economie. Op basis hiervan kunnen 
bewoners betere adviezen geven.
De minister is verplicht om met een 
goed onderbouwde reactie op deze 
adviezen te komen. De positie van 
bewoners in de MRS is dan ook 
steviger dan in de ORS.

Getrapte verkiezing
De verkiezing van de bewoners-
vertegenwoordigers in de MRS 
verloopt getrapt. Bewonersorgani-
saties die zich hebben geregistreerd 
bij de MRS, zoals de stichting PUSH, 
kunnen per 50 geregistreerde leden 
1 kiespersoon afvaardigen. Deze 
kiespersonen kiezen hun vertegen-
woordiger in de MRS. Hoe meer
geregistreerde leden er zijn, hoe 
meer kiespersonen de organisatie 
heeft en hoe groter de kans dat de 
gewenste vertegenwoordiger wordt 
verkozen. Op dit moment zit Mirella 
Visser (voorzitter PUSH) in de ORS om 
onze belangen te vertegenwoor-
digen. Zij wil daar graag mee door-
gaan en stelt zich dan ook kandidaat 
voor de nieuwe MRS.

Meld je aan!
Het is van groot belang dat zoveel 
mogelijk inwoners van Uithoorn zich 
laten registreren bij PUSH of een 
andere bewonersorganisatie die is 
aangesloten bij de MRS. Registreren 
bij PUSH is eenvoudig. Op de website 
(www.pushuithoorn.nl) staat hoe je 
dit makkelijk kunt doen. Registreer je 
vòòr 31 mei 2023. De MRS gaat 1 juli 
van start. Meer informatie is te 
vinden op www.maatschappelijke
raadschiphol.nl.

Laat horen wat je van
Schiphol vindt

Woensdagavond 12 april werd de aftrap gegeven voor de verkiezingen van de MRS. 
Daarbij waren verschillende bewonersvertegenwoordigers aanwezig. Vlnr: Maria 
Horfarter (Nieuwkoop), Alfred Steenwinkel (Langeraar) en Mirella Visser.

Uithoorn - Vrijdag jl. stond het kerk-
café geheel in het teken van de bijen. 
Willem Kornmann, beheerder van
de kinderboerderij De Olievaar en 
tevens imker heeft ons alles over de 
honing- en de wilde bijen verteld
aan de hand van een schitterende 
presentatie.
De bijen, die in zwaar weer verkeren, 
zijn zijn passie. Het plotseling ver-
anderde weer, van warm tot onder 
nul; het vertegelen van tuinen;
het gebrek aan inheemse planten 
zijn ondermeer oorzaken van het 
verdwijnen van de bij. Grote indruk 
maakte onder andere hoe slim bijen 
zijn; hoe de werkbijen voor een 

sterke koningin zorgen en de 
koningin op haar beurt weer voor 
sterk nageslacht; hoe de werkbijen 
zich organiseren om alles op orde te 
houden en hoe een imker een zwerm 
bijen weet te vangen. In de pauze 
legde Willem onder grote belangstel-
ling, aan de hand van lesmateriaal de 
werking van de Bijenkorf uit. Het was 
een zeer leerzame avond, geleid door 
een gepassioneerde imker.

Seizoen 2023-2024
In september start het kerkcafe
weer en hopen we u wederom een 
interessant programma te bieden 
gedurende het seizoen 2023-2024.

Kerkcafé stond geheel
in het teken van de bijen

De Kwakel - Wil je meedoen met 
deze groep enthousiaste muzi-
kanten? Sluit je dan aan bij muziek-
vereniging Tavenu De Kwakel.
Het orkest van Tavenu repeteert
op dinsdagavond in het Dorpshuis

in De Kwakel van 19.45 tot 21.45 uur. 
Onder leiding van de zeer muzikale 
dirigent Thomas Piet wordt muziek 
ingestudeerd van popmuziek tot 
concertstukken. Ook mogen de 
muzikanten zelf hun voorkeur voor 

een muziekstuk uitspreken. Als je 
nog geen instrument kunt bespelen, 
kun je bij Tavenu les nemen op klein 
koper, zoals trompet, bugel, eupho-
nium en hoorn. Of les op saxofoon, 
trombone of bas. Een muziekinstru-
ment krijg je in bruikleen. Kom eens 
kijken tijdens een repetitie of les

op dinsdag in het dorpshuis in
De Kwakel.
Op dinsdag wordt er tussen 16.00 en 
21.00 uur ook slagwerkles gegeven 
in het Dorpshuis in De Kwakel. Onder 
leiding van Rein Maassen trommelen 
de leerlingen er iedere week op los. 
Ook hier ben je van harte welkom 
om een keer te komen kijken en 
luisteren.
De steelband van Tavenu kan ook 
altijd nieuwe enthousiaste leden 
gebruiken. De steelband oefent op 
woensdagavond in Kudelstaart en 
daar worden ook nieuwe leerlingen 
opgeleid die al vrij snel een stukje
op de steelpan kunnen meespelen. 
Wil je komen kijken bij de steelband, 
neem dan contact op via info@
steelband-tavenu.nl. Wil je meer 
informatie over het leren blazen of 
trommelen, neem dan contact op via 
secretariaat@tavenu-dekwakel.nl of 
bel 06 - 2321 1138.

Muziek maken bij Tavenu





4 inderegio.nl • 26 april 2023UITHOORN

Uithoorn - De Kwakel - Een
interview met de trotse eigenaren 
Simone en Mathijs van der Knaap.

Kunnen jullie dat eens uitleggen, de 
titel van dit interview? Want jullie 
zijn toch al een aantal jaar in 
bedrijf?
Nou, eerlijk gezegd voelt het wel een 
beetje zo. Toen we net open waren, 
kwam corona om de hoek, en daarna 
bleken er nog aanvullingen nodig 
met de vergunning die nagenoeg 
rond was.

Een vergunning is natuurlijk wel 
belangrijk. Wat was er nog nodig 
dan?
We dachten ook dat alles klopte. 
Maar toch werden er aanvullende 
zaken gevraagd van ons. Deze 
hebben we dan ook allemaal op 
weten te lossen, en had met name
te maken met de akoestische onder-
zoeken. We hebben hiervoor het
hele dak voorzien van speciale 
akoestische panelen, die geluid 
binnen houden en de akoestiek 
verbeteren. Verder hebben we alle 
wanden extra geïsoleerd en nieuwe 
voorzetramen geplaatst. En als klap 
op de vuurpijl een compleet nieuwe 
muziekinstallatie. Daarnaast hebben 
we aan de westzijde een geheel 
nieuwe verharde parkeerplaats 
aangelegd die ruimte biedt aan

60 auto’s. Kijk, sommige feesten 
duren tot 01.00 uur waardoor we ook 
de eventuele geluidsoverlast van 
vertrekkende gasten tot een 
minimum beperken. En een aantal 
weken geleden hebben we van de 
gemeente Uithoorn een de�nitieve 
vergunning gekregen. We willen
via deze weg dan ook de gemeente 
bedanken voor hun inzet en toe-
wijding.

Als je over de muziekinstallatie 
begint, krijg je een grote glimlach 
Mathijs, hoezo dat?
Nou, wij zijn er echt zo blij mee. Ik 
denk dat we hierin vrij uniek zijn. 
Door deze installatie zijn we heel 
�exibel geworden en hebben we
een ideale mix weten te creëren voor 
zowel de liefhebber van muziek als 
een gezellig praatje. Door de speciale 
set-up kunnen de gasten op de dans-
vloer optimaal genieten van de 
muziek, terwijl de andere gasten 
elkaar nog prima kunnen verstaan.
Al met al een ideale mix!

Wat heeft jullie doen besluiten om 
een feestlocatie te starten?
We zijn onze droom aan het najagen. 
Mensen een onvergetelijke dag 
bezorgen. Maar ook zeker omdat we 
een gat in de markt zagen. In de hele 
regio is er niet zo een unieke locatie 
te vinden. We bieden de mogelijk-

heid om 150 gasten tegelijk te ont-
vangen, maar hebben daarnaast nog 
een aparte vergaderzaal en nog een 
feestzaal. Verder zijn we als bedrijf 
heel �exibel en multifunctioneel.

Hoe bedoelen jullie dat precies, 
multifunctioneel?
Simone verteld vol trots: We hebben 
hier al zoveel bedrijven en gasten 
gehad. Eigenlijk teveel om op te 
noemen. We hebben team-building 
sessies gedaan, bedrijfspresentaties, 
babyshowers, plechtigheden,
strategiesessies en natuurlijk feesten 
van klein tot zeer uitbundig. 
Bedrijven zoals Royal Flora Holland, 
Dutch Flower Group, KLM, Gomes 
Mercedes-Benz, gemeenten en
scholengemeenschappen hebben 
hier uiteenlopende evenementen 
gehad. ‘Goede Tijden Slechte Tijden’ 
heeft hier zelfs twee dagen lang 
opnames gemaakt voor de kerst-
a�evering van GTST.

Wat is jullie het meeste bijgebleven 
van de afgelopen jaren?
Jeetje, dat is erg lastig. Eigenlijk heeft 
ieder feest of evenement zijn eigen 
verhaal. Mooi was bijvoorbeeld het 
feest van Bunnik Vriesea’s, met 
zangeres Maan. Niet alleen de reac-
ties van de gasten maar ook die van 
Maan waren mooi. Jeroen van de 
Boom is hier ook geweest, en liet zich 
in dezelfde positieve bewoordingen 
uit over ons locatie en organisatie. 
Als dit soort mensen dat dan roepen, 
betekent dat toch wel iets, omdat ze 
natuurlijk door heel Nederland 
optreden. Verder zijn er ook ceremo-
nies geweest waar er afscheid van 
een dierbare werd genomen. De 
reden is natuurlijk verdrietig, maar 
als wij op deze manier een positieve 
rol kunnen spelen in een waardig 
afscheid, geeft dat ontzettend veel 
voldoening.

Past dat wel, een condoleance
op een feestlocatie?
Jazeker, zegt Simone op een wat
serieuzere toon. We zijn een multi-
functionele locatie. Je kunt bij ons 
vergaderen, een knalfeest geven 
maar dus ook afscheid nemen, van 
alleen condoleren tot de volledige 
afscheidsceremonie. Dat we daar een 
rol van betekenis in zouden hebben, 
heeft ons enerzijds verrast, maar ook 
weer niet. We zijn zeer �exibel. De 
klant is koning, en we zijn bereid om 
heel ver mee te denken met onze 
klanten. En als dan uiteindelijk 
mensen terugkomen na een 
afscheid, om ook hun feest te geven 
omdat ze hier zo een goed gevoel 
hebben bij ons, maakt dat ons heel 
erg trots.

Wat zijn nu jullie toekomstplannen?
Op korte termijn hebben we weer 
een muziekproeverij, dat is een 
muziekquiz en de vorige editie was 
een groot succes. Verder organiseren 
we dit jaar weer het Oktoberfest, een 
heel weekend geheel in Duitse stijl 
met echt Duits bier. Via onze social 
media kanalen houden we iedereen 
op de hoogte van onze activiteiten. 
Het terras laten we voorlopig 
gesloten, en alleen voor speciale 
aangelegenheden wordt deze 
geopend. En verder zien we wel wat 
er op ons af komt. Of het nu de
zakelijke markt is of een bruidspaar, 
wij zijn er helemaal klaar voor!

U vindt de Gasterij aan de
Vuurlijn 78 in De Kwakel.
info@gasterijdekwakel.nl
Telefoon 06 - 1314 3904.

DE KWAKEL TOEN & NU... (67)

1963 Vuurlijn... Toen
Na het droogleggen 
van de Noorder-
legmeerpolder in 
1877, werden er 
daarna boerderijen 
neergezet. Eén van 
deze boerderijen was 
de ‘Sophia Hoeve’ aan 
de Vuurlijn-West.
De opdrachtgever en 
eigenaar was M. Schram. Hij liet de boerderij in 1892 bouwen en 
vernoemde die naar zijn vrouw genoemd Sophia Wamsteker. In 1938 
kwam de boerderij in bezit van Jacob Biemond en die liet de boerderij en 
het huidige woonhuis in 1939 vernieuwen. Jacob huwde Elisabeth Gijsen-
bergh, zijn buurmeisje van de ouderlijke boerderij aan de Hoofdweg en 
ging in het nieuwe huis wonen. De bijbehorende gronden vallen deels 
onder de gemeente Uithoorn en deels onder Aalsmeer. De voorste ‘tas’ 
(landbouwschuur) is van plaatijzer met een pannendak, de stenen schuur 
links werd later aangebouwd.

2023 Vuurlijn... Nu 
De Sophia Hoeve is in 2002 verkocht aan Jos Vermue en Greta Norde,
de nieuwe eigenaren sinds 1993 van De Jong Mechanisatie van de 
Hoofdweg. Jos overleed onverwacht in november 2016, zijn weduwe 
verkocht het pand op 4 januari 2019 aan Mathijs en Simone van der 
Knaap. Na twee jaar intensief verbouwen, hebben ze de ‘Gasterij de 
Kwakel’ eind april 2021 
geopend. Op deze 
evenementenlocatie, 
op een steenworp 
afstand van de veiling 
en dichtbij één van
de grootste tuinbouw-
gebieden van het land. 
Hier kan een feest 
gegeven worden, 
maar ook vergaderen, confereren, rouwen en trouwen is een mogelijk-
heid. Er zijn twee verschillende locaties, de namen zijn: de Ambachterij
en de Feesterij. Zo kan je van iets ouds, weer iets nieuws maken, van
Toen naar Nu, dat is zeker gelukt door deze jonge ondernemers.

Voor meer Kwakelse historische en 
actuele informatie: kijk op de website: 
www.de-kwakel.com

 Foto’s: Stichting De Kwakel Toen & Nu / Dirk Plasmeijer

Gasterij de Kwakel
opent haar deuren!

Uithoorn – Lokale auteur Ilona van 
Hilst heeft meerdere thrillers op haar 
naam staan zoals ‘Costa Blanca’, 
‘Vermist’, ‘Oogvocht’ en haar laatste 
boek ‘De Uitweg’. Op woensdagavond 
10 mei zal ze vertellen over haar 
fantasie, haar verhalen en haar schrij-
verschap. Ze wordt hiervoor geïnter-
viewd door Peter Borghaerts. Natuur-
lijk is ze bereid om na a�oop haar 
boeken te signeren. 
De thriller ‘De Uitweg’gaat over een 
groep vrienden op het eiland Lanza-
rote die op bizarre wijze geïsoleerd 
raken van de buitenwereld. Hun vijf 
kinderen blijven achter bij een oppas 

in Nederland, maar ze krijgen een 
verontrustend bericht van de oppas. 
Terwijl alles anders loopt dan 
verwacht, is iedereen op zoek naar 
een uitweg... Het wordt een verras-
sende avond met spannende 
wendingen. Wie durft de uitdaging 
aan? De avond wordt op 10 mei vanaf 
19.30 uur gehouden bij Geniet aan de 
Amstel. Entree voor deze spannende 
avond kost drie euro, inclusief een 
kopje thee of ko�e. Opgeven graag 
bij connyvos-schouten@hotmail.com. 
De boekpresentatie wordt georgani-
seerd door het Boek- en SchrijfPlat-
form Uithoorn.

Boekpresentatie ‘De Uitweg’ van 
thrillerschrijfster Ilona van Hilst
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Vinkeveen - Ongeveer 300 inwoners 
en geïnteresseerden kwamen afge-
lopen zaterdag naar het bedrijven-
terrein van de Adelaar in Vinkeveen. 
Hier organiseerde de gemeente de 
tweede inloopbijeenkomst – van
dit jaar – over het Centrumplan 

Vinkeveen. Inwoners zijn vooral erg 
enthousiast over plannen voor de 
Adelaarlocatie. Dit wordt voor
inwoners straks een �jne plek aan
het water om iets te gaan eten, te 
drinken en om te gaan wonen. Aan 
de oever komt een strandje met een 

aanlegsteiger waar bootjes overdag 
aan kunnen leggen.
Dit keer sprak de gemeente ook
met een aantal oud-inwoners uit 
Vinkeveen die graag weer in het dorp 
willen wonen, senioren uit het dorp 
die kleiner willen gaan wonen en 
starters die op zoek zijn naar woon-
ruimte in het dorp. Met al deze 
groepen wordt rekening gehouden 
bij de verdere ontwikkeling van het 

plan. De verkeerssituatie in Vinke-
veen staat nog steeds hoog op de 
agenda bij de inwoners en bij de 
gemeente. Veelal positieve reacties 
over de 30 km zone en de nieuwe 
inrichting van de wegen met hier
en daar een kritische noot over 
(parkeren aan) de Herenweg.
Onder het genot van een haring of 
een lekker stukje kibbeling van de 
lokale visboer, namen veel inwoners 

de moeite om de gemeente te 
voeden met ideeën en suggesties 
door het invullen van een reactie-
formulier. Deze reacties verwerkt
de gemeente en neemt deze – daar 
waar mogelijk – mee in de verdere 
ontwikkeling van het Centrumplan. 

Op de website www.derondevenen.
nl/centrumplanvinkeveen staan de 
posters die zaterdag te zien waren.

De Ronde Venen - Op donderdag
20 en vrijdag 21 april hebben ver-
schillende klassen van het Veen-
Landen College geholpen bij de 
Koningsspelen van de basisscholen 
uit de gemeente. Ruim 120 leer-
lingen waren actief als begeleider
en spelleider op de verschillende 
Koningsspelen. Zo hebben de
leerlingen die op het VeenLanden 

College voor het examenvak LO 
gekozen hebben (LO2) geassisteerd 
bij de Koningsspelen van Basisschool 
de Fontein. Deze sportdag werd 
gehouden op het terrein van de 
Phoenix sporthal.
Op vrijdag gingen de sportklas-
leerlingen van het VLC op pad. Zij 
assisteerden bij de grote Konings-
spelen van Wilnis, Mijdrecht en 

Vinkeveen. Sportklas jaar 1 en 2
van de locatie Vinkeveen hebben 
geholpen bij de Koningsspelen van 
de Pijlstaartschool, de St. Jozefschool 
en De Schakel en de sportklas-
leerlingen uit jaar 2 van de locatie 
Mijdrecht waren actief op de velden 
van CSW en hielpen bij de Konings-
spelen van Wilnis. De leerlingen uit 
Mijdrecht sportklas jaar 1 hebben 

hulp geboden op de Koningsspelen 
van De Windroos.
Zowel de basisscholen als de sport-
klasdocenten van het VeenLanden 
College kijken terug op een �jne en 
mooie samenwerking. Zonder de 
inzet en hulp van deze leerlingen

is het organiseren van zulke grote 
sportevenementen niet mogelijk. 
Voor de sportklasleerlingen is het 
een mooie kans om in een andere 
omgeving eens aan de slag te gaan 
met lesgeven, leidinggeven en 
organiseren.

Sportieve leerlingen VeenLanden College
bieden hulp bij Koningsspelen

De Ronde Venen - Dit jaar viert 
Brassband Concordia haar 125-jarig 
bestaan. In dit jubileumjaar zal 
hieraan bij meerdere activiteiten 
aandacht worden besteed. Om
te beginnen tijdens het voorjaars-
concert dat op 6 mei a.s. plaatsvindt 
in Cultureel Centrum De Boei te 
Vinkeveen. Het thema van dit 
concert is ‘Muziek van eigen bodem’, 

waarbij we deze keer dicht bij huis 
blijven. Dat wil zeggen: muziek van 
Nederlandstalige liederen en muziek 
van Nederlandse componisten. Daar-
naast zal ook het Vinkeveense Shanty 
& Zeemanskoor De Turfschippers 
meewerken aan het concert. Dit 
betekent dat er veel bekende muziek 
te horen is waarbij lekker meege-
zongen kan worden.

Er zullen in dit jubileumjaar nog 
diverse activiteiten plaatsvinden, 
waaronder een play-in voor leden, 
oud-leden en andere belangstel-
lenden op zaterdag 1 juli. En
natuurlijk het jubileumconcert op
12 november, waarbij prominente 
plaatsgenoten een belangrijke rol 
zullen spelen. Informatie kunt u 
vinden op de website: brassband-
concordia.nl. Het voorjaarsconcert is 
zaterdag 6 mei in Cultureel Centrum 
De Boei en begint om 20.00 uur. De 
zaal is vanaf 19.30 uur geopend.

Voorjaarsconcert
Brassband Concordia

De Ronde Venen - In verband met 
het komend vertrek van één van de 
bestuursleden zijn we op zoek naar 
nieuwe enthousiaste bestuurs-
leden die zich willen inzetten om 
cultuureducatie en cultuurpartici-
patie in De Ronde Venen verder te 
ontwikkelen.

Duurzame culturele infrastructuur
Wij werken aan een duurzame 
culturele infrastructuur in de 
gemeente De Ronde Venen. Dit 
doen we door cultuureducatie en 
cultuurparticipatie te organiseren, 
te faciliteren, te verbinden, toegan-
kelijk en zichtbaar te maken. Zo 
organiseren wij o.a. Klink-Klaar, 
Cultuurcafe en de Cultuurparade.
Cultuurpunt Ronde Venen gelooft 
onvoorwaardelijk in de kracht van 
kunst en cultuur. Kunst en cultuur 
verbindt, raakt en versterkt. Ons 
doel is om het lokale kunst- en 
cultuuraanbod zo breed mogelijk 
te ondersteunen, zodat kinderen, 

jongeren en volwassenen, kortom 
iedereen, in aanraking kan komen 
met kunst en cultuur.

Eindverantwoordelijk
Cultuurpunt is een stichting en 
wordt bestuurd door vier personen 
(voorzitter, vicevoorzitter, secretaris 
en penningmeester). Zij zijn geza-
menlijk eindverantwoordelijk voor 
het inhoudelijk en �nancieel 
beleid. Het bestuur vergadert eens 
in de zes weken. Zij ontvangen 
geen vergoeding voor hun 
werkzaamheden.

Belangstelling
Als je belangstelling hebt voor 
deze vrijwilligersfunctie en meent 
hiervoor de nodige kwaliteiten
te hebben, neem dan contact
op met Aino Merits via
info@cultuurpuntrondevenen.nl.
Meer informatie over de
stichting tref je aan op
www.cultuurpuntrondevenen.nl.

Cultuurpunt Ronde Venen zoekt 
enthousiaste bestuursleden

Geslaagde bijeenkomst 
Centrumplan Vinkeveen
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Uithoorn - Onlangs is het boek
getiteld ‘Freddy’ uitgekomen, 
geschreven door Berthe Rosette 
Brandeis, uit Uithoorn. Dit boek met 
ontwapenende en ontroerende brieven 
van een familie in de onderduik is 
gemaakt om hun oorlogservaringen 
door te geven. Het is vooral een laat 
eerbetoon aan alle mensen en kerk-
gemeenschappen, die met gevaar voor 
eigen leven of het risico op stra�en,
de familie de oorlog door hebben 
geholpen. Als een rode draad loopt het 
tragische liefdesverhaal tussen het bij 
de nonnen ondergedoken meisje 

Freddy en haar verloofde Raph. Op de 
achtergrond speelt het trieste verhaal 
van haar oom Léon en zijn gezin. Haar 
oom die met zijn goede zorgen Freddy 
in de oorlog heeft bijgestaan. Freddy 
heeft op 18 juni 1944 een briefkaart 
naar haar oom Léon gestuurd, welke 
kaart door de Duitsers werd gevonden 
en waarmee de Duitsers achter haar 
aan zijn gegaan. Het boekje ‘Freddy’ is 
in Uithoorn verkrijgbaar bij The Read 
Shop (of online www.readshop.nl/
boeken/freddy-9789088601880) en bij 
Bruna (of online www.bruna.nl/boeken/
freddy-9789088601880).

De Kwakel - Bij de ontmoeting met 
de honderdjarige Annie Vrolijk-van 
Wees worden we weer eens beves-
tigd in de juistheid van de vaak 
geponeerde stelling: een optimis-
tisch karakter helpt je een plezierige 
oude dag te beleven. Annie Vrolijk-
van Wees blijkt een opgeruimd 
vrolijk type mens. Ze werkte haar 
hele leven keihard mee op het bedrijf 
van haar man en heeft altijd getracht 
de zonzijde te zien.
‘Wees blij met het leven’ en die 
vreugde straalde de honderdjarige 
dan ook uit toen vorige week 
kinderen, kleinkinderen en achter-
kleinkinderen, in totaal 62 familie-
leden de jarige kwamen begroeten. 
Zelfs de in de tachtiger jaren naar 
Canada geëmigreerde zoon met 
vrouw, kinderen en achterkleinkin-
deren zorgden met hun aanwezig-
heid voor een grote verrassing. Bij 
Poldersport in De Kwakel waar de 
jarige tot voor kort woonde, werd het 
zaterdag 15 april een onvergetelijk 
feest.

Voldoende gespreksstof
Maar eerst was er donderdagmiddag 
het bezoek van Aalsmeers burge-
meester Gido Oude Kotte. Paula 
Harskamp, al jarenlang trouw vrijwil-
ligster in Rozenholm legt uit dat de 
jarige sinds enige tijd in het Aals-
meerse verpleeghuis verblijft. Twee 
dochters van de jubilaresse zijn deze 
middag eveneens bij het gesprek 
aanwezig, Maar de jarige zelf heeft 
gespreksstof voldoende om, door-
spekt met humor, een boeiend 

gesprek met ons en de burgemeester 
te voeren. Gestoken In feestelijke 
kleding, keurig gekapt kijkt ze terug 
op haar jeugd. “Ik ben geboren op 
een boerderij. Nou, dat houdt in dat 
er vroeg werd opgestaan, koeien 
moesten gemolken worden. Ja, mijn 
ouders en ook de kinderen moesten 
hard werken. We woonden aan de 
Bovenkerkerweg en wij kinderen 
liepen naar de school in Bovenkerk. 
Ik heb altijd genoten van het buiten 
zijn, hield van het boerenleven. En ja, 
ik trouwde ook met een boerenzoon.”
We informeren naar de ontmoeting 
met de jongeman die later haar echt-
genoot zou worden. “O, dat was op 
dansles in Betondorp. Ik was achttien 
en dan mocht je op die leeftijd gaan 
dansen. We gingen altijd op de �ets. 
Ja, hoe moest je er anders komen…”

Van koeien naar rozen
U trouwde met een boer en het werk 
was u dus niet vreemd? “Nee, het was 
een druk leven, vooral toen de 
kinderen er waren, maar ik heb het 
werk altijd graag gedaan. Maar op 
een gegeven moment werden we 
onteigend en zijn we overgegaan op 
een kwekerij op de Aalsmeerderweg 
in Aalsmeer Oost. We kweekten 
rozen en brachten die naar de 
veiling. Ja, ook in de rozen heb ik 
altijd geholpen, want stilzitten is niks 
voor mij en ik vond het rozenkweken 
ook heel �jn.” 

Genoten van �etstochten
Zowel burgemeester, verslaggever 
als fotograaf genieten van de 

messcherpe herinneringen van de 
jarige. “Bezig zijn, hard werken, ik heb 
het graag gedaan. En weet je wat ik 
ook altijd graag deed? Fietsen. Mijn 
man en ik hebben nog heel lang 
samen genoten van onze �ets-
tochten. We hadden later wel een 
auto Maar we zijn ook altijd blijven 
�etsen.” Er vallen namen als Dinte-
loord en Amersfoort, �inke trajecten 
die mevrouw Vrolijk samen met haar 
man moeiteloos per �ets a�egde. En 
natuurlijk Canada, want samen met 
haar man is de honderdjarige menig-
maal naar dit land gereisd om haar 
zoon, neven en andere familieleden 
te bezoeken. 

Glaasje jenever
Ze prijst haar huidige woonomstan-
digheden en geniet van de vrijwel 
dagelijkse bezoeken van een van 
haar kinderen of kleinkinderen. Dat 
de burgemeester ook de moeite 
heeft genomen haar te komen felici-
teren wordt duidelijk door de jarige 
op prijs gesteld. Als hij belangstel-
lend informeert naar het geheim van 
haar opgewektheid, haar kwieke 
uitstraling en haar belangstelling 
voor de omgeving wil ze het geheim 
best kwijt. “Elke avond een glaasje 
jenever, dat houdt je gezond.”
Pluk de dag is altijd het motto 
geweest van Annie Vrolijk-Van Wees 
die, hoewel de �etstochtjes al 
geruime tijd niet meer tot de moge-
lijkheden behoren, nog volop geniet 
van het uitzicht op de Historische 
Tuin en de passerende bootjes in de 
Brandewijnsloot. Op naar de 101!

Annie Vrolijk-van Wees 100 jaar: 
“Stilzitten is niks voor mij”

Annie Vrolijk-van Wees met burgemeester Gido Oude Kotte.                                                          Foto:  Patrick Spaander - Foto De Boer.

LEZERSPOST

Het viel mij op dat dhr. Arthur van Dijk weinig betrokkenheid toonde in 
de gezondheid van de inwoners van Uithoorn. Getuige zijn opmerking 
dat ”één vliegtuig minder de problemen met Schiphol niet zouden 
oplossen”. “Vliegtuigoverlast daar moet je mee dealen”, zo zegt hij en 
noemt het verderop een “uitdaging”, voorts denkt hij aan “vergroening 
van de processen” op Schiphol. Allemaal kletspraat van de zoveelste 
zwetser die hier komt buurten en waardoor we al een jaar of twintig aan 
de lijn worden gehouden. Allemaal vaste uitdrukkingen uit het Haagse 
politieke jargon wat hij over heeft genomen, waarmee bedoeld wordt dat 
de problematiek van geluidshinder en de uitstoot van de nodige kanker-
verwekkende sto�en door de vliegtuigindustrie boven Uithoorn gewoon 
doorgaat, sterker nog het liefst door bepaalde stromingen uitgebreid 
wordt. Als dhr. van Dijk graag wil dealen dan moet hij maar in de handel 
gaan of op de markt gaan staan. Daar kan hij volop dealen, maar laat het 
dealen met geluid en bijbehorende gevaarlijke sto�en boven Uithoorn 
maar achterwege. Daar worden we alleen maar slechter van. Dealen
met de gezondheid van mensen, dealen met kerosinedampen die hier 
hangen, niet erg fraai!
Kortom, betre�ende minder geluid en de daarbij nodige rotzooi,
hoeven we niet op deze heer te rekenen, een teleurstellend bezoek.
Hij kreeg nog een tas met Uithoornse aandenkens mee. Het is te hopen 
dat daar ook nog een geluidsbandje in zit van overvliegende Aalsmeer-
baan-vliegtuigen boven Uithoorn, bij ongunstige wind dagelijks van 
07.00 tot 22.30 uur.
Geert van Stuijvenberg, Uithoorn.

Weinig betrokkenheid

Uithoorn - Wie heeft zich wel eens 
onveilig gevoeld vanwege je overtui-
gingen, afkomst of huidskleur? Wie 
voelt zich wel eens eenzaam? Wie 
vindt het leuk om te leren van andere 
culturen? En wie zingt het beste 
onder de douche? Een greep uit de 
vragen die deelnemers aan de tweede 
editie van ‘Over de Streep’ voor hun 
kiezen kregen op zaterdag 22 april. 
De bijeenkomst werd geleid door 
wethouder José de Robles, die het 
evenement samen met tekstschrijver 
en fotograaf Naomi Heidinga organi-
seerde in het kader van ‘Dit Zijn Wij 
Uithoorn!’
“Wie komt er uit De Kwakel?” is de 
eerste vraag van de wethouder. Drie 
deelnemers gaan de streep over. 
Gelukkig, zowel Uithoorn als De 
Kwakel is vertegenwoordigd bij deze 
tweede editie van Over de Streep,
dat wordt georganiseerd onder de 
paraplu van ‘Dit Zijn Wij Uithoorn!’ 
“Met dit project willen we de sociale 
cohesie binnen de gemeente ver-
groten,” licht de wethouder toe. 
“Onbekend maakt immers onbemind. 
Door elkaar te ontmoeten en met 
elkaar in gesprek te gaan, ontstaat 
meer verbinding en begrip voor 
andermans standpunten. Dat is ook 
de reden dat we ‘Over de Streep’ 
hebben georganiseerd. Je komt er 
hierbij achter dat je veel meer met de 
ander gemeen hebt dan je wellicht op 
voorhand zou denken.”

Nieuwsgierig
Ruim twintig inwoners hebben zich 
opgegeven voor het evenement in
de Kuyper. Hun beweegredenen 
verschillen. De één hoopt op vriend-
schap of meer, de ander is nieuws-
gierig en een derde wil bijdragen
aan de sociale cohesie binnen de 
gemeente. “Jullie zijn allemaal geïnte-
resseerd in de medemens, anders 
waren jullie hier niet,” aldus de 
wethouder. Dat blijkt: bij de vraag 
‘Wie wil zich graag op één of andere 
manier inzetten voor een ander?’ gaat 
iedereen de streep over. De vragen 
verschillen qua onderwerp. Ze gaan 
niet alleen over gevoelens of overtui-
gingen, maar ook over hobby’s en lief-
hebberijen. Daarbij worden lastige 
onderwerpen niet uit de weg gegaan. 

Wie heeft er wel eens gediscrimineerd 
of heeft zich gediscrimineerd 
gevoeld? En wie ligt wakker of heeft 
wakker gelegen van je �nanciële 
situatie?

Napraten
Na a�oop kan worden nagepraat 
onder het genot van een hapje of een 
drankje. De wethouder is tevreden. 
“We hadden een leuke, heel diverse 
groep deelnemers. Ik vond het 
bijzonder dat mensen heel open en 
eerlijk waren, ook over persoonlijke 
en verdrietige zaken. Dat was mooi 
om mee te maken: dat men zich veilig 
genoeg voelde in een groep vol 
vreemden om persoonlijke verhalen 
te delen. Naast kwetsbaarheid en 
verdriet was er ook volop ruimte om 
te lachen. Het was een goede mix 
tussen persoonlijke vragen en vragen 
over luchtige onderwerpen.” Zo ging 
niemand de streep over bij de vraag 
‘Wie is nog steeds verdrietig over de 
break up van Nick en Simon?’
Dit jaar worden nog meer activiteiten 
in het kader van ‘Dit Zijn Wij Uithoorn!’ 
georganiseerd. “Meer verbondenheid 
in het dorp, dat heb je niet van de één 
op de andere dag voor elkaar,” weet 
de wethouder. “Dat is een proces van 
de lange adem. Daarom organiseren 
we de komende jaren regelmatig 
kleinschalige activiteiten.” Meer infor-
matie: www.ditzijnwijuithoorn.nl. Zelf 
meedoen aan een activiteit? Meld je 
aan via ditzijnwijuithoorn@gmail.com. 
Zo worden in mei, juni en juli 
podcasts opgenomen, waarbij
inwoners die elkaar niet kennen met 
elkaar in gesprek gaan aan de hand 
van vragen. Ze mogen twee favoriete 
platen uitkiezen. Er zijn nog enkele 
plekjes vrij!

Tweede editie ‘Over de Streep’

Uithoornse schrijft boek over 
oorlogservaringen van haar familie
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Op dinsdag 28 maart rond 16.00 uur neemt de chau�eur van de 
AH-bezorgdienst een bijzondere afslag. In plaats de weg te vervolgen 
slaat hij met zijn bestelwaren linksaf het smalle schelpen (wandel) pad
in op hoek Oosterlandweg/Molenland. Dat biedt geen doorgang tot de 
straat, maar wordt afgescheiden met paaltjes en boomstammen en aan 
de zijkant wilgen. De chau�eur gaat bijna tot de paaltjes en rijdt zich vast 
in de zachte grond. Hij kon geen kant meer uit.

Hulp
Wij bewoners boden hulp aan, echter dit was beslist niet makkelijk want 
de Hongaarse chau�eur sprak alleen Engels. Hij was met zijn bezorgauto 
veel te ver doorgereden en zat tot zijn assen muurvast. De chau�eur 
belde naar kantoor, maar daar was voorlopig niemand beschikbaar. 
Samen met een buurjongen heb ik gekeken hoe hulp te bieden, o.a. door 
even rond te bellen voor een tractor die hem eruit kon trekken. Deze was 
niet direct voorhanden, maar we kregen de tip om op de weg een vracht-
auto aan te houden die misschien wel kon helpen. Na een half uur kwam 
een containerauto aangereden. Die hebben we aangehouden, de situatie 
uitgelegd en gevraagd of deze hulp kon bieden. Die mogelijkheid was
er tot onze vreugde. De vrachtwagen reed het �etspad op, kettingen 
werden aan elkaar geknoopt en met hijsbanden werd één en ander aan 
de achterzijde van de bezorgauto vastgemaakt. Enkele welwillende voor-
bijgangers waren intussen bereid het �etsverkeer veilig om te leiden. De 
bezorgwagen werd vervolgens zonder schade uit zijn benaderde positie 
getrokken en kwam weer op het �etspad te staan. Daarna kon hij via een 
andere weg zijn bestellingen a�everen.

Niks attentie...
Ik vroeg aan de bezorger of hij aan het management van de bezorgdienst 
wilde vragen een attentie te willen verzorgen voor de hulpverlenende 
chau�eur en gaf hem mijn telefoonnummer om mij te laten weten of dat 
geregeld was. Na enkele dagen niets te hebben vernomen heb ik maar 
eens gebeld met de klantenservice van AH. Een dame die de telefoon 
aannam zei dat ze ermee aan de slag was gegaan. Tot mijn verbazing
en ergernis kreeg ik wat later bericht van haar dat er geen sprake kon zijn 
van een attentie omdat wij als bewoners met de vrachtwagenchau�eur 
zelf hulp hadden aangeboden. Zelfs een bedankje, laat staan een bloe-
metje, kon er niet van af! Ik liet de dame weten dat ik dit echt ongepast 
vond en verdere stappen zou overwegen. Heb vervolgens het hoofd-
kantoor in Zaandam gebeld waar ik in eerste aanleg een begripsvolle 
dame aan de lijn kreeg. Zij hoorde mij aan en vroeg of ik de foto’s en 
misschien een video wilde opsturen, zodat zij deze kon doorsturen naar 
iemand die er zeker iets mee zou doen. Ook al had deze dame het graag 
anders gezien, hier ving ik eveneens bod!

Krenterige grootgrutter
‘Geen attentie’ kreeg ik via de e-mail terug, dus niets voor de chau�eur
die zo vriendelijk was om zijn hulp aan te bieden. Het gaat hier in mijn 
beleving niet om een ‘beloning’, maar een bedankje met een bloemetje 
als blijk van waardering voor de geboden hulp.
Hoe Albert Heijn op het gebeuren reageert is naar mijn mening meer
dan schandalig en de krenterigheid ten top. Het kan toch niet zo zijn dat 
als bij een van de medewerkers van AH tijdens het bezorgen door een 
bestuurdersfout een noodsituatie ontstaat, aangeboden hulp kennelijk 
niet op prijs wordt gesteld. Als een sleepdienst opgetrommeld had 
moeten worden waren de kosten zeker minimaal 300 euro geweest.
Dan hadden de klanten van AH ook nog een hele tijd op hun bezorging 
kunnen wachten...
Een zeer teleurgestelde klant van AH.
Ellen Ruijs, Mijdrecht.

Albert Heijn op zijn smalst…

Uitslag referendum
Een meerderheid van 50,3 procent 
van de kiezers heeft zich in maart bij 
het raadgevend referendum uitge-
sproken voor nieuwbouw aan de 
Ontspanningsweg. Een meerderheid 
van de ambtenaren is voor renovatie 
van het gemeentehuis op de huidige 
plek. Voor het college zijn er geen 
zwaarwegende omstandigheden om 
af te wijken van nieuwbouw buiten 
het dorpscentrum.
Timo Brockho� (VVD) gaf aan blij
te zijn. “Na jaren gaat het nieuwe 
gemeentehuis er komen.” Wel uitte
hij zorg over de betrokkenheid van 
de raad bij de verdere voortgang
van het proces.

Prijs per meter
Volgens Jan Rouwenhorst (CDA) was 
de uitslag van het referendum hele-
maal niet zo duidelijk als het college 
had aangegeven. Hij rekende de 
bouwkosten van het nieuwe 
gemeentehuis om naar een prijs
van 5.000 euro per vierkante meter. 
“Volgens ons informatie is dat erg
in strijd met uitgangspunten als 
sober en doelmatig.” Hij typeerde
de toezegging van het college om
te overleggen en af te stemmen als 
een “heel erg vage bewoording.”

Duurzame bouw
Jan Geitenbeek (SeniorenPartij) 
steunde het raadsvoorstel voor
een nieuw gemeentehuis en de
bouw van – bij voorkeur – senioren-
woningen in het centrum. Daarbij 
vroeg hij om oog voor voldoende 
parkeerruimte in de directe om-
geving van die woningen. Hij riep
het college op om zowel bij het te 
bouwen gemeentehuis als bij de 
bouw van woningen in het centrum 
van Mijdrecht “aandacht te hebben 
voor duurzame bouw en klimaat-
adaptieve buitenruimte.”

Taart zonder recept
De fractie Lokaal en Fair (LEF)
vergeleek de bouwplannen met “het 
maken van een taart zonder recept”, 
omdat het college niet duidelijk 
aangaf wanneer de raad nog kaders 
kan inbrengen. “Waarop moet de 
raad de plannen nu beoordelen? 
Daar zitten we een beetje mee in 
onze maag,” aldus Simone Borgstede. 
LEF gaf aan zorg te hebben over de 
mogelijke inbreng van de raad in een 
later stadium. Dat zou kunnen leiden 
tot het verwijt dat het aan de raad ligt 
als de bouwkosten uiteindelijk hoger 
uitpakken.  

Waardering
Voor het begin van de behandeling 
het raadsvoorstel ‘Nieuw gemeente-
huis’ plaatste Eelco Doorn (D66) 
enkele bedenkingen bij het late tijd-
stip van de bespreking. “Het is uit-
zonderlijk als we het er in de kleine 
uurtjes doorheen jassen.”
Burgemeester Maarten Divendal
liet een duidelijk tegengeluid horen. 
Volgens hem was de hele voor-
geschiedenis van dit raadsbesluit 

zorgvuldig verlopen en riep op om
de behandeling “met enig tempo te 
doen”. Hoewel Doorn sprak over “een 
project met risico’s”, overheerste bij 
D66 waardering voor het raadsvoor-
stel. Na jarenlang gesteggel zou het 
positief zijn dat het voorstel nu al bij 
de raad lag, zo kort na het aantreden 
van dit college.
“De �nanciële risico’s zijn minder dan 
bij de renovatie. Nieuwbouw levert 
meer woningen op in Mijdrecht en 
daar kan niemand tegen zijn. Het 
Raadhuisplein zorgt voor meer leven-
digheid in het dorp en het winkel-
gebied. Doorn was positief over de 
eventuele komst van de bibliotheek, 
het servicepunt en horecagelegen-
heid. Hij benoemde wel de zorg van 
omwonenden voor massaliteit van 
het bouwvolume in de dorpskern.

Historisch besluit
Ernst Schreurs (PvdA-GroenLinks)
zag de bouw van een nieuw
gemeentehuis en de grootschalige 
aanpassing van het centrum van 
Mijdrecht als een historisch besluit. 
“Onze verantwoordelijkheid als raad 
betekent dat we ambtenaren een 
goede en gezonde werkplek bieden.” 
Verder gaf Schreurs aan dat er door 
de nieuwbouw meer mogelijkheden 
zijn voor de bouw van woningen
en voor een hoogwaardige, maat-
schappelijke dienstverlening aan 
onze inwoners.” Bovendien zouden
er minder �nanciële risico’s zijn dan 
bij renovatie. Schreurs had stevige 
kritiek op het college. “Het was een 
lange, complexe weg. Aandringen
op duidelijke en volledige informatie 
was nodig, want daaraan ontbrak
het wel aan.”

Vinger aan de pols
Schreurs noemde het opmerkelijk
dat het college van B en W een 
programma van eisen voor de bouw 
van het nieuwe gemeentehuis wilde 
opstellen, zonder formele tussen-
komst van de raad. “We houden de 
vinger aan de pols, want het college 
laat ons geen andere keuze.”
Schreurs wees vast vooruit naar de 
twee belangrijke besluitvormings-
momenten voor de gemeenteraad. 
“Dat is bij het vaststellen van de
ruimtelijke kaders en bij het beschik-
baar stellen van het restbudget.”
Wim Stam (CU-SGP): “Die betrokken-
heid van de raad is mij uit het hart 
gegrepen. Als de inbreng van de 
raadsleden niet serieus genomen 
wordt, dan ontstaat aan het eind van 
de rit vanzelf een probleem met het 
budget.”
Melissa Bloem (Inwoners Collectief ): 
“Het referendum was een stap in de 
goede richting. Eindelijk kunnen we 
aan de slag. We willen graag zien dat 
inwoners en raad betrokken blijven 
en bij verdere stappen mogen mee-
denken.”

Gemoedsrust
Roger Fernhout (RVB) sprak over
een unieke mijlpaal in de politiek.
“De inwoners hebben een keuze 

gemaakt en er was geen sprake
van achterkamertjescommissies.
De aanloop is duidelijk verlopen.
We blijven ons wel kritisch opstellen. 
Het betrekken van inwoners heeft 
een hoge prioriteit. RVB beoogt dat 
ook en we gaan ervanuit dat mede-
werkers, raadsleden en inwoners 
worden meegenomen in alle beslis-
singen. Dat geeft ons gemoedsrust. 
We willen ten overvloede en voor
de zekerheid als RVB het recht voor-
behouden om gedurende het hele 
proces input te blijven leveren. We 
gaan ervan uit dat het college met 
een voorstel komt waar we geen 
problemen hebben. We geven het 
college enkele kaders mee: blijf 
binnen het budget en houd de
inwoners op de hoogte. We willen 
een gemeentehuis dat past bij de 
gemeente en waar we trots op 
kunnen zijn. Over een jaar of twintig 
moeten we kunnen zeggen dat we 
het destijds goed hebben gedaan.” 

Veel stappen gezet
Volgens wethouder Cees van Uden 
waren er in korte tijd “met elkaar
veel stappen gezet” en hij beloofde 
de raad “aan boord te houden”. Van 
Uden: “We hebben gecommuniceerd 
naar inwoners wat het gaat kosten en 
over het aantal vierkante meters.”
Op de eerdere opmerking van 
Rouwenhorst (CDA) over een sober 
en doelmatig gebouw zei de wet-
houder: “We willen niet een kolossaal 
kantoorpand. Dat past niet. We 
hechten aan een andere woordkeuze. 
We willen een transparant, doelmatig 
gebouw, passend bij het karakter bij 
gemeente DRV. Het kan allemaal nog 
veel duurder.”

Karakter gemeente
Op de vraag van Rouwenhorst wat 
dan het karakter van De Ronde Venen 
is, gaf de wethouder aan: “U heeft
wel een punt. Het moet niet te gek.
U heeft gezegd dat het ego van
de architect moet worden tegen-
gehouden. Die woorden heeft het 
college heel goed gehoord. We
doen normaal, we doen ons werk
en vinden de wens van de inwoner 
belangrijk. Dat is het karakter van
De Ronde Venen.”
Over het dilemma van LEF – als de 
raad nog iets wil, dan gaat de bouw 
het meer kosten – zei Van Uden: 
“U blijft aangehaakt bij de belang-
rijkste keuzes en we nemen uw input 
mee. We gaan ons er echt voor 
inzetten iedereen, in ieder geval de 
meerderheid, zo tevreden mogelijk te 
maken. Er zijn echt voldoende moge-
lijkheden om nog richting te geven 
en we nemen uw inbreng mee.”

Het doek valt
Ernst Schreurs (PvdA-GroenLinks) 
deed de eerste concrete wens. In een 
motie vroeg hij naar onderzoek om 
een theaterfunctie onder te brengen 
in de nieuwe raadzaal. “Kunst en 
cultuur dragen bij aan de mentale 
gezondheid van onze inwoners.
Waar is een betere plek dan in het 
huis van de gemeente?” Het voorstel 
tot onderzoek werd gesteund door 
de fracties van CDA, D66, Inwoners-
Collectief en de SeniorenPartij en 
kreeg dus geen meerderheid. Eerder 
in de bespreking had Roger Fernhout 
(RVB) al aangegeven: “Wat ons betreft 
valt voor deze motie het doek.”

Nieuw gemeentehuis naast het 
zwembad geraamd op ruim 24 miljoen
De Ronde Venen - Afgelopen donderdag stond de ‘Nieuwbouw gemeen-
tehuis’ ter bespreking en besluitvorming op de raadsagenda. Alleen de 
fracties van CDA en LEF stemden tegen het raadsvoorstel om een voor-
bereidingskrediet van ruim 2,3 miljoen euro beschikbaar te stellen
voor de bouw van een nieuw gemeentehuis. Eerder was al 50.000 euro 
beschikbaar gesteld. Het college gaat ervan uit dat de totale kosten voor 
de bouw van het nieuwe gemeentehuis 24 miljoen euro zullen bedragen. 
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De Hoef - Na de hinderlijke onder-
brekingen vanwege de Corona-
pandemie heeft biljartclub De Hoef 
de draad weer op kunnen pakken
en heeft dus ook de traditionele 
afsluiting van het seizoen weer
plaats kunnen vinden in Dorpshuis 
De Springbok, de thuislocatie van
de club. Zo’n tachtig aanwezigen 
hoorden de openingswoorden van 
voorzitter Henny Kandelaar aan,
die een korte opsomming gaf van de 
geboekte resultaten in het achter ons 
liggende seizoen en daarbij ook de 
dank uitsprak aan de sponsoren van 
de club voor hun bijdrage aan het 
succes. Daarna was het de beurt aan 
de kampioenen van de competities 
op donderdagmiddag en -avond, te 
weten Harry Stolwijk en Gerrit Elles-

wijk om de traditionele �nale te 
spelen om de titel ‘Kampioen van
De Hoef’. In een zeer aantrekkelijke 
en snel gespeelde �nale was het 
Gerrit Elleswijk die wist te pro�teren 
van een kets bij zijn tegenstander en 
de benodigde laatste caramboles 
kon produceren, waarmee hij de 
begeerde wisselbeker binnen wist te 
slepen. De toeschouwers konden de 
wedstrijd, waarbij beide spelers een 
gemiddelde van boven de 2,0 caram-
boles per beurt wisten te scoren, zeer 
waarderen.
Nadat de wisselbeker was uitgereikt 
werden door de voorzitter ook de 
dames van de bediening, de wedstrijd-
leiders van de diverse speeldagen,
de ereleden en enkele zeer actieve 
leden in de bloemetjes gezet, waarna 

namens de spelende leden het 
bestuur en de wedstrijdleiders een 
attentie werd aangeboden in de 
vorm van een fraaie legpuzzel van 
Jan van Haasteren met als titel:
‘Krijt op tijd!’, zodat ze in de rustige 
maanden op weg naar het nieuwe 
seizoen in ieder geval iets om 
handen zouden hebben.

Wilnis - Na drie opeenvolgende 
nederlagen heeft CSW zaterdag 
eindelijk weer eens weten te winnen. 
Tegen het laaggeplaatste Benschop 
werd de overwinning pas ver in
blessuretijd veilig gesteld.
Vooral het eerste gedeelte van de 
eerste helft viel er van beide kanten 
weinig te beleven. Het meeste 
balbezit was voor CSW maar de 
ploeg wist nauwelijks kansen te 
creëren tegen het compact spelende 
Benschop. De eerste mogelijkheid 
was zelfs voor Benschop maar het 
schot op doel met een vervelende 
stuit kon door Rahim Gok onschade-
lijk worden gemaakt. CSW kwam niet 
verder dan een kopbal op doel maar 
ook hier was de doelman attent om 
erger te voorkomen. Na een klein 
half uur spelen kwam CSW op een 
1-0 voorsprong. Noah Steen speelde 
op rechts Stefan Tichelaar aan die 
vervolgens naar binnen draaide en 

met een prachtige krul naar de
benedenhoek de doelman van 
Benschop kansloos liet. Ook na
deze voorspong was CSW niet echt
in staat om het verschil te maken 
maar ook Benschop kon geen
potten breken. 

Herpakken
De tweede helft was nog maar 
nauwelijks begonnen of de gelijk-
maker stond al op het bord. Vanaf
het middenveld kon vrij worden
doorgelopen en het afstandsschot in 
de uiterste hoek betekende de 1-1. 
CSW moest deze tik even verwerken, 
moest zich even herpakken en 
verhoogde de druk op de tegen-
stander. Grote kansen bleven voor-
alsnog uit want er was nauwelijks een 
opening te vinden in de hechte 
defensie van Benschop. CSW 
probeerde het ook een aantal malen 
door de lucht maar ook dat leverde 

niets op. Na een goede combinatie in 
de zestienmeter leek Mick v.d. Loo 
succesvol te worden maar zijn inzet 
belandde op de paal. Achterin bleef 
het oppassen voor CSW omdat 
Benschop er een paar keer heel drei-
gend uitkwam. Benschop kreeg nog 
een prima kans na een vrije trap maar 
de bal werd tot opluchting van CSW 
naast geschoten en een voorzet vanaf 
de rechterkant van het veld kon maar 
net tot hoekschop worden verwerkt 
door een CSW verdediger. De wed-
strijd leek te gaan eindigen in een 
gelijkspel maar ver in blessuretijd trok 
CSW alsnog de overwinning naar zich 
toe. Een vrije trap van Tichelaar werd 
bij de tweede paal teruggekopt door 
Jelle v.d. Bosch op v.d. Loo. V.d. Loo 
leek de bal binnen te schieten maar 
zijn pegel kwam op de paal en de 
terugspringende bal werd vervolgens 
door hemzelf met het hoofd doeltref-
fend afgerond. Na deze tre�er hield 
CSW het hoofd koel en kwam de 2-1 
voorsprong niet meer in gevaar.

Abcoude - Een feestelijk moment 
voor de Abcouder Lawn Tennis Club 
(ALTC). Dinsdagmiddag 18 april 
tekenden voorzitter Peter Coster
en penningmeester Mischa Wessel 
namens ALTC en Tom Pouw namens 
Aannemersbedrijf Veldman Pouw
het contract voor de bouw van
een nieuw clubhuis. Dat gebeurde 
onder toeziend oog van wethouder 
Maarten van der Greft (Sport) en 
architect Robin van Moort (VMV& 
VMP architecten). Als alles volgens 
planning verloopt, kan het nieuwe 
clubhuis volgend jaar juli in gebruik 
worden genomen. Ook worden 
komende tijd de banen, het hekwerk 
en het groen rond het tennispark 

�ink opgeknapt. Het huidige club-
huis van ALTC staat al 50 jaar. En dat 
is goed merkbaar. ,”We kampen al 
geruime tijd met verschillende 
onderhoudsproblemen, zoals een 
lekkend dak en verrotte kozijnen. 
Ook voldoet het gebouw niet meer 
aan de eisen van deze tijd en is het 
slecht geïsoleerd. Daardoor ver-
bruiken we veel gas om het warm
te houden’’, zegt Ronald Kooyman, 
vanuit het bestuur verantwoordelijk 
voor de accomodatie. “Eind vorig jaar 
hebben de leden ingestemd met het 
plan om een nieuw gebouw neer te 
zetten. Daarbij hebben de leden ook 
aangegeven het zeer belangrijk te 
vinden dat het nieuwe gebouw de 

gezelligheid moet ademen die hoort 
bij de gezellige familievereniging die 
de ALTC is. Daar gaan we ons dan ook 
hard voor maken’’, belooft Kooyman.

Duurzaam en gezellig
Het nieuwe onderkomen heeft een 
�ink aantal pluspunten op het 
gebied van duurzaamheid ten 
opzichte van het huidige gebouw. 
“Er komen zonnepanelen op het dak, 
er wordt een warmtepomp geïnstal-
leerd en het gebouw wordt goed 
geïsoleerd’’, somt Kooyman op. Voor 
de energiebesparende maatregelen 
maakt ALTC dankbaar gebruik van 
�nanciële ondersteuning die de 
gemeente hiervoor middels het 
duurzaamheidsfonds aan buiten-
sportverenigingen biedt. Daarnaast 
biedt de nieuwbouw de kans de 
technische installatie te vervangen 
en extra bergruimte te realiseren. 
“Bij het nieuwe gebouw komt een 
groter terras aan de zonzijde en er 
komen schuifdeuren naar het terras. 
Die kunnen op mooie dagen open 
zodat je vanuit de kantine veel meer 
betrokken bent bij wat er op de 
banen gebeurt.’’
Gemeente De Ronde Venen heeft
alle medewerking toegezegd om te 
zorgen dat alles op rolletjes verloopt. 
De gemeente gaat onder andere het 
groenonderhoud rond het park 
aanpakken en onderhoud plegen 
aan omliggende sloten.

Nieuw clubgebouw
voor tennisclub ALTC

De Ronde Venen - Zaterdag werd de 
tweede voorronde gehouden voor 
de turnsters Ilse, Chloé en Sunday. 
Deze turnsters zitten samen met 
turnsters van Abcoude in één team.
Zij begonnen op brug, dat ging 
uitstekend, met mooie oefeningen. 
Ilse werd zelfs derde.
Op naar de balk. Vandaag was het 
doel om de koprol te maken op de 
balk. Dat lukte uitstekend maar ze 
waren zo zenuwachtig dat er hier en 
daar wat vergeten werd op de balk. 
Ilse deed het het beste van iedereen. 
Maar ook Chloé en Sunday ver-
beterden zich op de balk ten 
opzichte met de vorige wedstrijd.
Op naar de vloer. Hier werd er ook 
wat vergeten door Ilse wat haar veel 
puntjes kostte. Op naar sprong. Met 
inturnen lukte het allemaal niet zo. 
Toch turnde Ilse tijdens de wedstrijd 
een hele mooie salto en ook Sunday 
en Chloé turnde mooie zweefrollen 
en handstand platvallen. Tijdens de 
prijsuitreiking waren ze weer eerste 

met het team. Maar nu was Ilse ook 
derde individueel.

Na een rondje rust: Weer als eerste 
toestel balk en wat ging dat goed.
De jury was streng maar Izzy en 
Bloem werden hier tweede en eerste. 
Op naar de vloer. Kirsten turnde een 
prima oefening maar het cijfer viel 
wat tegen. Ook Lucie turnde veel 
beter dan de vorige keer. Bloem 
raakte dit keer niet in de war door de 
muziek, al klonk het nog steeds niet 
best. Izzy turnde een strakke oefe-
ning en werd hier derde. Op naar 
sprong. Met mooie overslagen over 
de pegasus gingen we richting het 
laatste toestel: de brug.
Helaas was de ligger weer zo glad en 
gleed Kirsten er hard af met inturnen, 
maar ze liet zich niet uit het veld 
slaan en draaide een prima oefening. 
Izzy en Bloem deden het ook uitste-
kend. Bij de prijsuitreiking bleken ze 
derde met het team en individueel 
werd Bloem derde en Izzy tweede.

Super wedstrijddag voor 
Veenland turnsters!

Mijdrecht - De vijfde ronde van
de lentecompetitie is gespeeld op 
maandag 17 april. Het was weer een 
heftige strijd om de punten, met als 
resultaat: op een gedeelde eerste 
plaats Johan & Ingrid Voskamp en 
Ineke & John van Diemen met 
59,52%. Op de derde plaats Nel & 
Hans Leeuwerik 56,55%. Paar Carla 
Steenhuis bood en maakte een 
6schoppencontract waar de overige 
paren bleven op 4schoppen met 
diverse ups. Paar John van Diemen 
was succes vol in een gedoubleerd 
4hartencontract. Soms brengt een 
signaaltje je op een idee. Er werd 
gemeld 4keer 100% aan een tafel. 
Kan zo zijn geweest, maar andere 
paren hebben dat feestje verstoord. 
Nu was het 2keer twee honderd op 
verschillende tafels. Het geeft wel 
een goed gevoel. Paar Richard Mors-
sink scoorde met een gedoubleerd 
4schoppenbod. Soms is het lastig
de juiste keuze te maken. In een spel 
ging 2schoppen 2down, maar 3SA 

werd probleemloos gemaakt. Paar 
Carla Euwe tikte een prima 3SA met 
2ups af.

Donderdag 20 april stonden in de 
A-lijn Truus Groot en Pieter Koop-
mans op de hoogste plaats met 
58,335, gevolgd door Nan & Elisabeth 
van den Berg met 57,92% en Hennie 
van der Reep & Corry Twaalfhoven 
met 55,83%. Paar van der Reep
bood en maakte 6SA met 1up.
Paar Groeneveld scoorde een mooi 
6hartencontract. Paar Maria Baas 
pakte met geluk een gedoubleerd 
4schoppen contract.
In de B-lijn staken Riet & Gerard van 
der Meer boven iedereen uit met 
67,08%, op afstand gevolgd door 
René de Jong & Tineke Schreurs en 
Gerda van Duren & Tiny Zwebe beide 
paren met 56,67%. Paar Van der Meer 
maakte een �jn 3SAcontract. Paar 
Van der Gijp scoorde mooi 3ruiten 
met 1up. Ook ging ergen een 3SA 
4down. Kan gebeuren.

Bridgevereniging Mijdrecht

CSW pakt winst in blessuretijd

Seizoensafsluiting biljartclub 
De Hoef
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Kudelstaart - Tijdens de succesvolle 
editie van ‘Kom in de Kas’ afgelopen
1 april hebben bezoekers fanatiek 
deelgenomen aan een kleurplaten-

wedstrijd en speurtocht verspreid 
over de deelnemende bedrijven. De 
prijswinnaars van deze actie zijn de 
afgelopen week in het zonnetje gezet!

Fien uit groep 6a van de Antonius-
school won een ‘klas in het groen’ met 
de kleurplatenwedstrijd. Samen met 
haar klasgenootjes en meester Mark 
werd ze verrast met o.a. palmen, 
hortensia’s, gerbera’s, rozen en 
cactussen van deelnemende 
bedrijven Hartog Palmen, Olij Trading 
BV, HilverdaFlorist BV, Ubink Cactus & 
Succulent, Van Klaveren Plant en 
Zuurbier & Co. Zowel de leerlingen als 
kwekers waren enthousiast van deze 
groene make-over.
Veel fanatieke bezoekers hebben 
deelgenomen aan de Kom in de Kas-
speurtocht. Ook Liz (8) is bij alle deel-
nemende bedrijven op zoek gegaan 
naar de juiste hints en heeft vier 
tickets voor de Efteling gewonnen. 
Tweede en derde prijzen van de 
speurtocht gingen naar bezoekers
uit Amsterdam en Gasteren (!).

Regio - Op basisscholen én middel-
bare scholen in de gemeenten
Aalsmeer, Amstelveen, De Ronde 
Venen, Nieuwkoop en Uithoorn is
de afgelopen maanden hard gewerkt 
aan de techniekwedstrijd van 
TechNet Amstel & Venen. Een 
vakkundige jury heeft alle werken 
beoordeeld. Afgelopen week werden 
de prijzen uitgereikt.

Groep 7
Leerlingen uit de groepen 7 stonden 
voor de uitdaging om een zelf-
voorzienend huis te bouwen. Het 
huis van Joël, Twan en Dennis van
de Koningin Julianaschool in Wilnis 
werd als winnaar gekozen. “Dit huis
is voorzien van een elektrisch hek 
met deurbel’’, luidde het oordeel van 
de jury. “Wanneer je op het knopje 
drukt, gaat het hek automatisch 
open. Eenmaal op het pad, kun je
het hek weer sluiten door op het 
volgende knopje te drukken. Het 
huis is volledig geïsoleerd en heeft 
een groen dak. Daarnaast heeft het 
huis een eigen wateropvangvoorzie-
ning, alarmsysteem bij het raam, led-
strips in de woning, een windmolen 
en een eigen moestuin. Kortom, dit 
huis is volledig zelfvoorzienend en 
bovendien fantastisch gemaakt!”
De tweede prijs ging naar The Tech 

Tragons van Het Duet in Uithoorn; 
leerlingen van De Diamant uit Zeven-
hoven namen de derde prijs in 
ontvangst.

Groep 8
Deze leerlingen gingen aan de slag 
met het ontwerp en de bouw van 
een zelfbewegend voertuig. De 
eerste prijs ging naar leerlingen van 
OBS Twister in Mijdrecht. Daar werd 
de ‘Koenicorn’ gepresenteerd: een 
combinatie tussen een eenhoorn en 
een koe. Wanneer je de plant in het 
voertuig water geeft, gaat de schake-
laar aan en begint de Koenicorn te 
varen. Origineel ontwerp en tech-
nisch goed uitgevoerd!”

De tweede prijs ging naar het Ice 
Cream Team van De Rietkraag uit 
Nieuwkoop; leerlingen van De 
Diamant uit Zevenhoven namen
de derde prijs in ontvangst.

Brugklas
Leerlingen van de brugklassen 
hebben gewerkt aan een bewegende 
kermisattractie. De eerste prijs werd 
toegekend aan De Paddenstoel van 
Fallon en Aysenaz van VeenLanden 
College Mijdrecht. Daar gaf de jury 
het volgende oordeel: “Wie wil er nu 
niet in deze attractie? Deze Padden-
stoel draait heel erg mooi en is goed 
in balans. Daarnaast hebben de leer-
lingen het thema volledig door-
getrokken in hun ontwerp, welke
zij prachtig hebben afgewerkt.” De 
tweede prijs ging naar Het Schom-
melschip van Storm, Fabian en Sonny 
van VeenLanden College Vinkeveen 
en leerlingen Jannick en Nikola van 
1B1 van Vakcollege Thamen Uithoorn 
namen de derde prijs in ontvangst.

Prijzen
Alle leerlingen uit de winnende 
teams ontvingen ieder een drone; 
voor hen volgt later ook nog een 
dronevliegworkshop van een drone-
piloot. Leerlingen die de tweede prijs 
wonnen, gingen met het boek 
WonderWel naar huis; voor de leer-
lingen op de derde plaats was er een 
3D geprinte trofee en een 
bioscoopbon.

Prijzen voor toffe technische 
ontwerpen in techniekwedstrijd

Regio - Taarten bakken bij de banket-
bakker, auto’s demonteren bij een 
autodemontagebedrijf, een strafzaak 
uitwerken bij een advocaat, een 
brand blussen bij de brandweer én 
een kledingadvies geven bij een 
Fashion Stylist; op dinsdag 18 april 
staken meer dan 1000 leerlingen de 
handen uit de mouwen tijdens de 
‘Doe Dag’ van Veen en Amstelland 
On Stage. Zo verkenden zij hun 
talenten en oriënteerden zich op 
beroepen voor hun toekomst.
De Doe Dag is het slotstuk van het 
beroepenoriëntatieproject Veen en 
Amstelland On Stage. Tijdens het 
Beroepenfeest – twee weken eerder 
– hebben de leerlingen matches 
gemaakt met twee van de 250 deel-
nemende beroepsbeoefenaren. Bij 
deze beroepsbeoefenaren gaan ze 
op werkbezoek tijdens de ‘Doe Dag’.

Politie
Eén van de deelnemende organisa-
ties is de politie. Zij vindt het belang-
rijk leerlingen te vertellen over hun 
werk en hen enthousiast te maken 
voor het vak. Ze hebben enthou-
siaste toehoorders; de leerlingen 
hangen aan hun lippen. Maar, de 
‘Doe Dag’ is niet bedoeld om alleen 
te luisteren, dus al snel is het tijd voor 
actie. “Eigen veiligheid staat altijd 
voorop”, stelt agent Kamil Egirgen. 
“Daarom is het belangrijk dat je jezelf 
goed kunt verdedigen.” En dat gaan 
de leerlingen oefenen; om de beurt 
mogen ze slaan op een bokszak die 
door de agenten hoog wordt 
gehouden. Daarna is het tijd om de 
wapenstok te proberen. Uiteraard 
ook op de bokszak. Er wordt �ink 

gemept. “Dit is vet”, stelt een van de 
meiden die hier de ‘Doe Dag’ volgt. 
“Ik weet niet zeker of ik bij Politie wil, 
maar dit was sowieso vet om eens uit 
te proberen. Wanneer mag je nou 
een wapenstok vasthouden?!”

Ervaring
Deze ervaring is precies waar het bij 
Veen en Amstelland On Stage om 
gaat; leerlingen verkennen hun 
talenten, maken kennis met diverse 
beroepen en oriënteren zich op een 
mogelijkheden. Ze krijgen een posi-
tief beroepspodium en de kans
om de beroepsbeoefenaren van
hun dromen te ontmoeten én hun 
werkdag even in de praktijk te 
ervaren.
Beroepsbeoefenaren uit de 
gemeenten Aalsmeer, Amstelveen,
De Ronde Venen en Uithoorn doen 
mee. Zo zijn leerlingen in Vinkeveen 
te gast bij kapsalon Celies Hair. “Ons 
werkbezoek was heel leuk”, stelt een 
leerling van Vakcollege Thamen die 
daar te gast is. “We hebben geleerd 
hoe je iemands haar kunt wassen, 
geoefend met het geven van een 
hoofdhuidmassage en geleerd hoe
je een mooie vlecht kunt maken. 
Daarnaast heeft de kapster ons voor-
gedaan hoe je iemand op een goede 
manier kunt knippen. Dat konden
we natuurlijk nog niet zelf doen.” Of 
deze jonge dame zelf ook kapster wil 
worden, weet zij nog niet. “Ik twijfel 
nog tussen kapster en werken in de 
kinderopvang”, zegt zij. “Daarom heb 
ik me voor vanmiddag ingeschreven 
bij een kinderopvangorganisatie in 
Uithoorn. Dan ga ik daar kijken en kan 
ik straks een goede keuze maken...”

On Stage kijkt terug op 
leerzame Doe Dag

Kom in de Kas rijkt prijzen uit

GOED GESCHOTEN

Deze week 
ontvingen wij 
voor deze
rubriek van
Marja Kruijswijk 
uit Uithoorn
deze foto met
als onderschrift:

‘Tibby staat
bij de prachtige 
zonsondergang
in Meerwijk West’.

Prachtige zonsondergang in Meerwijk West

De Ronde Venen - De tuin bij de 
Angstelborgh, het zogenaamde
‘het hof van iedereen’, staat er weer 
op zijn mooist bij en is absoluut de 
moeite waard om eens te komen 
bekijken. Senioren uit de buurt,
vrijwilligers van Tympaan-De Baat
en omwonenden van Dorpszicht 
Abcoude hebben zich er, net zoals 

elk jaar, de afgelopen maanden
hard voor gemaakt. In weer en wind 
stonden zij de afgelopen jaren in de 
tuin te wroeten en zie wat een beeld-
schoon klein Keukenho�e eruit is 
ontstaan. Waarom zou u het grote 
Keukenhof nog bezoeken als het 
kleine Hof van iedereen gratis te 
bewonderen is?

Het hof van iedereen
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Uithoorn - Het was koud en druilerig 
om donderdagmorgen vroeg naar
de bridgezaal van de Scheg te gaan 
maar binnen was het warm en kon er 
plezierig gebridged worden.

Het waren de dames Jany v/d Ent en 
Marja Slinger die de sterren van de 
hemel speelden en met de eerste 
plaats en een prachtige score van 
60,42%, wat tevens de hoogste 
dagscore bleek te zijn, zeer tevreden 
huiswaarts keerde.

De tweede plaats ging naar het paar 
Lotte Minderhoud en Gerard Prager 
met een mooie score van 58,00 %.
Het stabiel spelende damesteam 
Addie de Zwart en Jeannet Vermeij 
namen met  57,38% de derde plaats 
voor hun rekening.

De Kwakel - De competitie van het 
biljartseizoen 2022-2023 van Biljart-
club Apollo uit De Kwakel die op 

woensdagmiddag van 12.30 tot 
17.00 uur biljarten, is weer geëindigd 
en de seizoenbekers zijn weer uitge-

reikt. Op het einde was het heel erg 
spannend omdat de prijswinnaars 
wat de punten betreft, niet zover
uit elkaar lagen. Er werd gespeeld of 
het leven ervan afhing. De drie prijs-
winnaars werden in de bloemetjes 
gezet.

Prijsuitreiking
De drie bekers werden aan de 
volgende winnaars uitgereikt:
1. Gijs de Jong, 2. Peter de Parera
en 3. Huub Bakker.
Ook werden de bekers uitgereikt 
voor de Kortste partij, de Runner up 
cup en Hoogste serie. Cor van Wijk 
won de beker voor kortste partij 
(zeven beurten). Willem Geesing 
won de Runner up cup en Leen 
Bokhorst won de beker voor de 
hoogste serie.

Uithoorn - Legmeervogels heeft een 
zwaarbevochten 1-0 zege geboekt 
op FC Oudewater. In een intense 
tweede helft waarin scheidsrechter 
Lindhout veel blessuretijd bijtelde 
wist de Uithoornse formatie de 1-0 
voorsprong over de streep te 
trekken. De openingsfase van de 
eerste helft was in handen van FC 
Oudewater. Legmeervogels kwam 
onder druk te staan en had zijn 
handen vol aan de fysiek sterke en 
behendige aanvallers en midden-
velders van Oudewater. Het leverde 
in die fase een aantal corners en vrije 
ballen op die weliswaar dreigend 
waren maar Legmeervogels had
de organisatie goed op orde. Na dit 
stormachtige begin van Oudewater 
kroop Legmeervogels meer uit zijn 
schulp en leek het halverwege op 
een 1-0 voorsprong te komen. De bal 
kwam na een snelle aanval bij Milan 
Spit die op zijn beurt de mee opge-
komen Jordi Holt wist te vinden die 
de bal langs de doelman van Oude-
water in het doel schoot. De grens-

rechter van Oudewater vlagde hierbij 
scherp en scheidsrechter Lindhout 
nam het signaal voor buitenspel van 
Spit over. Ook Kenneth van der Nolk 
van Gogh was dichtbij een tre�er 
maar zijn kopbal uit een corner van 
Camiel Schouten ging net over. In de 
eindfase van de eerste helft waren 
beide ploegen aan elkaar gewaagd 
en werd met een 0-0 ruststand de 
kleedkamer opgezocht.

Sterke start
Legmeervogels startte sterk aan de 
tweede helft en kwam goed uit de 
startblokken. Na een kleine tien 
minuten was het Jasper Burgers die 
goed door ging aan de linkerkant, 
het overzicht behield en de vrij-
staande Erwin Smajic op de rand van 
de 16 meter wist te vinden. Met een 
bekeken schot zette Smajic Legmeer-
vogels op een 1-0 voorsprong. Na 
deze tre�er ontspon zich een intens 
voetbalgevecht waarbij beide 
ploegen elkaar geen duimbreed 
toegaven. Oudewater was dreigend 

maar de verdedigende organisatie en 
de wilskracht aan de kant van de 
Uithoornse ploeg waren goed in 
orde. Ondertussen waren de moe-
gestreden Ruben Kalkman en Dylan 
Nieuwendijk vervangen door 
Ludnardo Schoop en Mika de Jeer. 
Het laatste kwartier speelde Oude-
water alles of niets en kwam er 
ruimte voor de tegenstoot. Bijna
was Ludnardo Schoop dichtbij de
2-0 maar zijn schot miste kracht en 
precisie. Na ruim zeven minuten
blessuretijd �oot scheidsrechter 
Lindhout voor het einde.

Uithoorn – Op zondag 23 april j.l. 
heeft Patrick van Houten, eigenaar 
van sup-school Fortvarend, een sup 
clean-up actie op de Amstel georga-
niseerd. Helaas constateert hij regel-
matig veel afval in en langs het
water van de Amstel. Patrick wilde 
het nieuwe vaarseizoen inluiden

met een maatschappelijke actie.
Omstreeks tien uur werden de vrij-
willigers onder het genot van een 
kopje ko�e verwelkomd bij Espla-
nade. Het weer was perfect, terwijl 
de weersvoorspelling vooraf niet al 
te best was. In wetsuits gehesen en 
met vuilnisbakken, afvalgrijpers en 

sup-boards in de aanslag zijn zes 
vrijwilligers het water opgegaan
om zoveel mogelijk afval uit het 
water te halen en de kade op te 
ruimen. Hierbij werden zij onder-
steund door Louis van Aemstel-
boating die hiermee de actie een 
warm hart heeft toegedragen. Na 
een korte instructie zijn ze richting 
Michiel de Ruyter gevaren om daar 
te starten met de actie. Het was 
duidelijk zichtbaar dat de roeivereni-
ging op de nationale schoonmaak 
dag heeft meegedaan. Hier was 
gelukkig weinig afval te vinden.
Verder richting de haven van 
Uithoorn was dit helaas wel anders. 
Na ruim twee uur afval verzamelen 
stond er een heerlijke lunch klaar
bij het eindstation in Amstelhoek.
In totaal zijn er vier emmers en twee 
zakken vol afval opgehaald. “Het was 
een zeer geslaagde eerste clean-up 
actie en zal waarschijnlijk vervolg 
krijgen,” aldus Patrick.

De Ronde Venen - Op dinsdag
18 april speelde Atlantis 2 tegen
Mia 3 in Amersfoort. Atlantis had een 
deel van de selectie meegenomen 
als support richting Amersfoort, dus 
er was aan enthousiasme zeker geen 
gebrek voor deze wedstrijd!
Binnen twee minuten kwam Atlantis 
op achterstand door een strafworp, 
maar Atlantis liet zich niet kennen en 
sloeg gelijk terug. Hierdoor wist 
Atlantis weg te lopen van MIA en 
kwamen ze al snel op een voor-
sprong van vier punten. Beide 
vakken draaiden een goede 
wedstrijd en er werd echt als een 
team gespeeld. Atlantis ging de rust 
in met een voorsprong van 6-14. In 
de rust waren coaches Peter en Wim 
dan ook zeer tevreden over de 
wedstrijd.

Na de rust ging Atlantis 2 gewoon 
weer verder waar het gebleven was 
en liet MIA niet dichtbij komen. 
Atlantis bleef goed geconcentreerd 
en liet het gat dat in de eerste helft 
was geslagen niet kleiner worden. 
Het laatste kwartier werden wissel-
spelers Sam Verweij en Lars Kuijlen-
burg nog ingebracht en met succes. 
Zij wisten allebei nog te scoren in dit 
korte tijdsbestek. Atlantis wist de 
wedstrijd rustig uit te spelen en wist 
overtuigend te winnen met een 
eindstand van 15-23.
Atlantis 2 staat bovenaan in hun 
poule en is dus zeer goed op weg om 
kampioen te worden en te promo-
veren naar de reserve tweede klasse. 
Hopelijk kunnen zij hun goede spel 
doortrekken naar de volgende 
wedstrijden.

Atlantis 2 wint overtuigend 
eerste veldwedstrijd!

Sup clean-up actie op de Amstel

Legmeervogels op karakter 
naar zege

De Ronde Venen - Biljartfederatie
De Ronde Venen nadert zijn hoogte-
punt; op de woensdag dat deze 
editie van De Nieuwe Meerbode 
uitkomt wordt de laatste beslissende 
wedstrijd gespeeld. Er zijn twee titel-
kandidaten. Koploper Bar Adelhof 2 
heeft zijn laatste wedstrijd maandag 
24 april al gespeeld. Indien zij die 
avond 42 of meer punten hebben 
gescoord zijn ze kampioen. Zo niet, 
dan kan De Merel/Richard’s 3 hen 
nog inhalen. Reuze spannend. De 
uiteindelijke voorjaarskampioen 
speelt dan op 8 mei een beslissings-
wedstrijd om het algemeen kampi-
oenschap tegen Cens, de kampioen 
van het najaar 2022. Alle teams uit 
De Merel hebben afgelopen week 
goed gepresteerd; het tweede team 
won met 45-37 van De Kromme 
Mijdrecht 2, het derde team met 
44-35 van DenB Diensten/De 
Springbok. Het eerste team overtrof 
dat door de maximale score van 48
te bemachtigen tegen De Kromme 
Mijdrecht 1. Bar Adelhof 2 wist 42-32 
te winnen van Veenland/Liquid 
Rubber, op zich een prima prestatie, 
maar waardoor De Merel/Richard’s 3 
wel twee punten dichterbij is 
gekomen. Punten die wellicht hun 
nog kunnen opbreken, dat zal snel 
duidelijk worden. Opmerkelijke 
persoonlijke prestaties werden
geleverd door Ed Spitteler van 

Stieva/De Biljartvrienden, die de 
kortste partij van de week uitspeelde 
in 17 beurten. Dennis Kraak van
De Merel/Richard’s 1 had twee 
beurten meer nodig, maar noteerde 
wel procentueel de hoogste serie 
met 10 uit 38 (26,32%). 

Open PK Libre
Op zondag 16 april zijn de voor-
ronden van de Persoonlijke Kampi-
oenschappen (PK) Libre gespeeld in 
twee categorieën, namelijk 1+2 ster 
(moyenne < 1,600) en 3+4+5 ster 
(moyenne 1,600 en hoger). In beide 
categorieën namen 16 spelers deel. 
In vier poules van vier spelers werd er 
gestreden om een �naleplaats, welke 
alleen zijn weggelegd voor de beste 
twee uit elke poule. Als de behaalde 
wedstrijdpunten geen uitsluitsel 
gaven zou het moyenne percentage 
doorslaggevend zijn. Dat was niet 
nodig. Vanwege het open karakter 
deden ook spelers mee die geen lid 
van de biljartfederatie zijn. Van de 
vier niet-leden zijn er twee door naar 
de �nale, namelijk Manolis Nikoli-
dakes in de 1+2 ster en Martijn van 
den Bos in de 3+4+5 ster.
Op zaterdag 13 mei wordt de �nale 
gespeeld volgens het knock-out 
systeem, startend met de kwart-
�nales. Na a�oop van de wedstrijden 
wordt het seizoen feestelijk 
afgesloten.

Voorjaarskampioen biljarten 
bijna bekend

Competitie Biljartclub Apollo

De Kwakel - Wil je een keer volley-
ballen, lekker buiten op het zand? 
KDO organiseert een beachvolleybal-
toernooi op zaterdag 13 mei. Vanaf 
19. 00 uur ben je welkom met je 
team voor een partijtje volleybal op 
het zand.
Afgelopen zomer is het ‘KDO Beach-
park’ geopend. Voetbal, handbal, 
volleybal: alles is mogelijk op het 
zand. Op 13 mei worden er drie 
volleybalvelden gemaakt en er is 
muziek. Wij zoeken nu nog meer 
teams die willen meedoen. Het is
een puur recreatief toernooi, je hoeft 
niet heel erg bedreven te zijn in het 
volleybal, lekker bezig zijn is het 
belangrijkst. Een team bestaat uit zes 
tot acht personen. Inschrijven kost
€ 30,– per team. Alleen als het heel 

slecht weer is wijken ze uit naar de 
sporthal. De prijsuitreiking is na 
a�oop in de kantine. Geen eerste of 
tweede prijs maar via loting worden 
leuke attenties uitgedeeld met als 
klapper twee keer een middagje 
Poldersport voor het hele team. 
Inschrijving kan via info@polder
sport.com. Geef je teamnaam, aantal 
deelnemers, contact persoon, tele-
foon en email-adres voor 5 mei door. 
Betaling kan op 13 mei contant.

KDO HR2Day Beachtoernooi

ABC bridgenieuws
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Mijdrecht - Evenals vorige week 
tegen BOL kon Argon in de thuis-
wedstrijd tegen Montfoort SV ’19 de 
voorsprong die het in de eerste helft 
op het bord zette niet vasthouden. 
Laat in de tweede helft scoorde 
Montfoort de voor hun verlossende 
tre�er en bracht het stand op 1-2.
De ploeg van coach Gert Kruijs
die daarmee eigenlijk te veel kreeg,
blijft hierdoor koploper BOL volgen.

Snel doelpunt
Al snel kwam Argon in deze ener-
verende wedstrijd op voorsprong, 
een vrije trap van Siep Keulemans 
vanaf links zeilde helemaal naar 
rechts waar Dylan Bergkamp de bal 
oppikte en vervolgens met een laag 
en hard schot doelman Johan 
Verkerk kansloos liet 1-0. Montfoort 
zagen we daarna de eerste poging 
wagen, Daan van de Pol zijn inzet 
ging naast maar leverde alleen een 

hoekschop op. Ook een kans van 
Teun Ros had geen succes, wel 
schopte hij uit ergernis een reclame-
bord uit de beugels. Montfoort bleef 
wel aandringen, Joey van Ede schoot 
voorlangs het doel en een vrije trap 
van Denny van Loen werd een prooi 
voor de Argondoelman Juran 
Doezeman. Twee schoten van Dylan 
Bergkamp stonden daar in aanval-
lend opzicht van Argon tegenover, 
de eerste werd een prooi voor 
doelman Verkerk en de andere 
leverde alleen een hoekshop op. In 
deze fase moest Bart van der Voort 
geblesseerd afhaken, Erkelly de Sa 
nam zijn plaats in. Nadat een schot 
van Thomas Koense door Doezeman 
werd weggestompt en vervolgens 
een hoekschop voor de bezoekers 
opleverde, zagen we voor het rust-
signaal nog een poging van De Sa 
waarbij keeper Verkerk ingreep en 
ook nog twee hoekschoppen maar 

die werden door de kopsterke 
defensie van Montfoort onschadelijk 
gemaakt.

Toch weer paal en lat
Montfoort kwam in het vervolg 
scherp uit de startblokken, Timo 
Bakker schoot eerste nog over maar 
na een kwartier spelen werd een 
hoekschop eerst nog wel uit de doel-
mond geschoten, maar te zacht, 
waarna invaller Randy Meeuwsen 
met een prachtige volley de Argon 
goalie kansloos liet, 1-1. Daarna 
moest Siep Keulemans geblesseerd 
van het veld gedragen worden, Sven 
Beek nam zijn plaats in. De druk van 
Montfoort werd groot, veel hoek-
schoppen kreeg de defensie van 
Argon te verwerken waarbij de 
lengte van de voorwaartsen van 
Montfoort duidelijk in het voordeel 
waren. Don Mimpen kopte net iets
te hoog en bij een andere hoekschop 
was het net niet voor Montfoort, 
Doezeman zat ertussen met de hand 
en hulp van de paal. Argon kon daar 
wel een paar goede mogelijkheden 
tegenover zetten, maar het geluk 
ontbrak ook een beetje, Mika Keizers 
schoot hard in maar de paal bracht 
redding. Nauwelijks een minuut later 
leek doelman Verkerk gepasseerd 
maar de knal van Tim Waning 
eindigde op de lat. Bergkamp loste 
nog twee schoten op het doel maar 
keeper Verkerk stond op de goede 
plek. Acht minuten voor het eind-
signaal van scheidsrechter Ter Velde 
sloeg Montfoort toe, weer met een 
hoekschop, nu mooi ingekopt door 
Thomas Koense 1-2. Met Marwin 
Samseer in het veld zorgde Argon
in de slotminuten nog voor enige 
opwinding, het nam een paar hoek-
schoppen maar de gasten kwamen 
met de schrik vrij. Zaterdag gaat 
Argon op bezoek bij NSC in Nijkerk.

Argon glipt voorsprong
door de vingers

Foto:  Hans van Gelderen.

Vinkeveen - Afgelopen weekend 
werd in Café de Merel te Vinkeveen 
de strijd aangegaan wie er als 
winnaar van het Regionaal drie-
bandentoernooi (64 deelnemers)
van biljartclub D.I.O./Café De Merel 
van de tafel met het groene laken 
met de meeste punten en de hoofd-
prijs, dat word een prijs naar keuze, 
naar huis zal gaan. Na de zaterdag 
stond één man aan de leiding name-
lijk Maarten Dulmus met acht punten 
uit vier wedstrijden, Robert Daal-
huizen met zes punten uit vier 
wedstrijden tweede, en als derde, 
vierde en vijfde, met vier punten uit 
vier wedstrijden: Cees Rietveld, Henk 
Doornekamp en Emiel Jagroep. Dan 
Jan Eijsker, Mees Brouwer en Rick 
Honing met twee punten uit vier 
wedstrijden. Dus nog van alles 
mogelijk op de zondag.

Zondag
Na de laatste wedstrijd was de stand 
als volgt. De laatste plaats (achtste) 
was voor Henk Doornekamp met vier 
punten. Alles mislukte deze dagen bij 
Henk. Zevende werd Jan Eijsker, ook 
met vier punten maar een beter 
moyenne dan Henk. Zesde en goed 
gespeeld op zondag: Mees Brouwer 
met zes punten. Vijfde met acht 
punten: Maarten Dulmus, die zondag 
geen partij kon winnen en die dus 
niet in de gewenste vorm was om
de titel te pakken. Vierde met acht  
punten werd de oude meester uit 
Weesp: Cees Rietveld, die een uit-
stekende tweede dag kende. Als 
prima derde: Emiel Jagroep uit Delft, 
ook met acht punten maar Emiel
zijn moyenne was beter dan dat van 

Cees. Als tweede Rick Honing, ook 
met acht punten, die zijn inhaalrace 
te laat inzette om Robert Daalhuizen 
van de eerste plaats af te houden en 
dus tweede werd. Henk Doornekamp 
maakte de hoogste serie van het 
weekend, namelijk vijf van zijn te 
maken elf caramboles.

De beste
Al met al was Robert met tien punten 
dus de allerbeste van het Biljartclub 
D.I.O. toernooi van het jaar 2023. 
Slechts één enkele partij verloren en 
over het hele toernooi een moyenne 
gespeeld te hebben van 0,396.
De kortste partij in het weekend, 
negen caramboles in zes beurten, 
was van Mees Brouwer.
De prijzen waren dit jaar weer
grandioos dankzij de sponsoring van 
Restaurant De Veensteker en Restau-
rant De Haven Herenweg.

Robert Daalhuizen 
driebandenkoning   

Regio - De Veenlopers, Senior Spor-
tief Actief, SMC De Bron en diëtisten-
praktijk TM Diëtetiek hebben een 
mooi gezamenlijk aanbod voor 
beginnende wandelaars. Deze zomer 
kunt u, als beginnende wandelaar, 
voor een piepklein bedrag meedoen 
aan wandeltrainingen door professio-
nele trainers. Aan het eind van de 
zomer kunt u 3, 5 of 10 km op een 
sportief tempo wandelen. Voor wie? 
Voor mensen met diabetes of een
te hoog lichaamsgewicht blijkt 
wandelen een uitstekend medicijn. 
Wandelen is behandelen! Al vijf jaar 
zetten SMC De Bron en TM Diëtetiek 
zich in voor diabetici, middels de 
Nationale Diabetes Challenge.
Daarnaast is deze wandeltraining 
zeer geschikt voor de beginnende 
wandelaar die graag een goede tech-
niek en conditie wil ontwikkelen. 
Desgewenst kunt u zich na a�oop, 
aansluiten bij de gevorderde wandel-
groepen van de Veenlopers of Senior 

Sportief Actief. Loopt u met rollator? 
Ook dan bent u welkom. Zij zorgen 
dat ieder type wandelaar een goede 
plek krijgt. Waar en wanneer? Op 
dinsdagavond om 19.00 uur vanuit 
De Bron in Vinkeveen en op donder-
dagavond om 19.30 uur vanaf het 
industrieterrein (FEKA) in Mijdrecht. 
U kunt één avond of beide avonden 
meelopen, van mei tot en met 
september. Wat kost het? De 
gemeente de Ronde Venen zet zich 
in voor gezondere inwoners die 
voldoende bewegen. Samen met de 
Bas van de Goor-foundation steunen 
en co-�nancieren zij dit samen-
werkingsverband. Voor € 5,50 (€ 11,– 
bij twee keer per week wandelen) 
bent u de hele zomer in de benen.

Meer weten of meteen opgeven?
Bel of app naar Tessa: 06 - 8109 3793, 
mail naar info@tmdietetiek.nl of 
meld u aan bij de Veenlopers via de 
website.

Wandelen is gezond en gezellig

De Ronde Venen - De voorjaars-
competitie 2023 van tafeltennis zit
er weer op. Bij de senioren is het geen 
van de zes duoteams gelukt om te 
promoveren naar een hogere klasse. 
Bij het jeugdteam Veenland/Woerden 
is dit wel gelukt. Dit team is afgelopen 

zaterdag in Hilversum kampioen 
geworden in de vierde klasse. Door
de huidige opzet waarbij drie tegen 
drie, drie tegen twee, twee tegen
drie of twee tegen twee gespeeld
kan worden, is er maar één speel-
ronde geweest waarbij elk team

met minstens drie personen kwam 
opdagen. Hierdoor waren de uit-
slagen nogal grilling. Afhankelijk
van de opkomst waren er vijf, zeven of 
tien punten te verdelen. Ook het Veen-
land/Woerden-team kon drie keer
niet compleet opkomen, waardoor
zij waardevolle punten moesten laten 
liggen. Uiteindelijk werd het team 
eerste en eindigde zij met zes punten 
voorsprong op de nummer twee SVO. 
Gezien het klasseverschil met de 
overige vier teams zullen beide teams 
promoveren naar de vierde klasse.
Na a�oop werd het Veenland/
Woerden-team in de kantine van TTV 
Hilversum gehuldigd en ontvingen
alle drie de spelers een mooie beker 
ter herinnering. Daarnaast hadden
de ouders ook nog een aardigheidje 
voor de spelers en coaches geregeld.
Negen senioren van Veenland gaan
nu verder in de bekercompetitie.
Naast een compleet Veenland-team, 
zijn er ook combinatie teams met
Vitac en Woerden.

Veenland tafeltennis - 
Jeugdkampioen vijfdee klasse

De Hoef - HSV dames 1, ook wel het leukste 
handbalteam uit de regio, is op zoek naar aan-
vulling voor het komende seizoen. Ze winnen 
natuurlijk graag, maar gezelligheid staat bij hen 
op nummer 1. Nieuwkomers zijn net zo welkom 
als ervaren handbalsters. Ze spelen zowel een 
veld- als een zaalseizoen. Wedstrijden zijn op 
zondag, trainen doen ze op donderdag.
Kom je een keertje meetrainen? Je bent welkom 
om donderdagavond 19.30 op het sportpark van 
HSV, of stuur een berichtje naar 06 - 3196 0150.

HSV dames 1 op zoek naar versterking! 












